
TRATE

G L A S I L O  O Š  C V E T K A  G O L A R J A
Š O L S K O  L E T O  2 0 2 1 / 2 0 2 2



U V O D N I K

D r a g e  b r a l k e  i n  b r a l c i .

P r e d  v a m i  j e  1 0 0  e l e k t r o n s k i h  s t r a n i  š o l s k e g a  g l a s i l a  T r a t e ,  k i

č a k a j o ,  d a  j i h  p r e l i s t a t e .  V e d n o  s m o  v e s e l i ,  k a d a r  u č e n c i  č u t i j o  š o l o

k o t  s v o j o .  S k o r a j  n a  k o n c u  T r a t  b o s t e  n a š l i  p r i s p e v e k  z  n a s l o v o m

U t r i n k i  i z  m o j e  š o l e .  Č e  b i  n a š  š o l s k i  č a s o p i s  r a z d e l i l i  n a  p o g l a v j a

k o t  v  k n j i g i ,  b i  b i l  t o  z e l o  p r i m e r e n  n a s l o v  z a  d e l ,  v  k a t e r e m  u č e n c i

v  s l i k i  i n  b e s e d i  p o r o č a j o  o  t e m ,  k a j  v s e  s o  o b i s k a l i ,  z a n i m i v e g a

d o ž i v e l i  i n  s p o z n a l i .  V e s e l i  n a s ,  d a  s o  n a m  r a z m e r e  d o p u š č a l e

i z p e l j a t i  v e č i n o  n a č r t o v a n i h  d e j a v n o s t i .  N e k a t e r e  d e j a v n o s t i

p o z n a t e  i z  s v o j i h  i z k u š e n j ,  n a j b r ž  p a  b o s t e  p r e b r a l i  t u d i  k a j

n o v e g a ,  z a n i m i v e g a .  

D r u g o  p o g l a v j e  n a š i h  T r a t  n o s i  n a s l o v  R i š e m o ,  p i š e m o  u s t v a r j a m o .

S a m i  s e  b o s t e  l a h k o  p r e p r i č a l i ,  k a k o  u s t v a r j a l n i  s o  n a š i  u č e n c i ,  i n  t o

n e  s a m o  v  s l o v e n s k e m  j e z i k u .  N a s p l o h  j e  v  l e t o š n j i h  T r a t a h  v e l i k o

b e s e d  n a m e n j e n i h  m e d n a r o d n e m u  u d e j s t v o v a n j u  n a š e  š o l e .  Z e l o

a k t i v n i  s m o  b i l i  p r i  s o d e l o v a n j u  n a  d e j a v n o s t i h  v  o k v i r u  U N E S C O

A S P n e t  š o l ,  z a č u t i l i  b o s t e  l a h k o  i z k u š n j e  n a š i h  u č e n c e v ,  k i  s o

s p o z n a v a l i  p a  t u d i  o b i s k a l i  š o l e  v  s o s e d n j i h  d r ž a v a h  v  o k v i r u

p r o j e k t a  E r a s m u s + ,  d e v e t o š o l c i  p a  s o  b i l i  t u d i  l e t o s  a k t i v n i  p r i

o s v a j a n j u  m e d n a r o d n e g a  p r i z n a n j a  z a  m l a d e  M E P I .  D e v e t o š o l c i  s o

s e  o d  s v o j e  š o l e  ž e  p o s l o v i l i  n a  v a l e t i ,  n e k a j  n j i h o v e  h u d o m u š n e

u s t v a r j a l n o s t i  p a  j e  z b r a n e  t u d i  v  T r a t a h .

O b  k o n c u  š o l s k e g a  l e t a  ž e  r a z m i š l j a m o  o  p r i h o d n j e m  š o l s k e m  l e t u ,

k i  b o  p r a z n i č n o  o b a r v a n o ,  s a j  b o m o  p r a z n o v a l i  6 0 - l e t n i c o

d e l o v a n j a  n a š e  š o l e .  D o  t a k r a t  p a  v a m  ž e l i m  p r i j e t n o  b r a n j e  t e r

m i r n e  i n  b r e z s k r b n e  p o č i t n i š k e  d n i .   

m a g .  K a r l a  K r a j n i k ,  r a v n a t e l j i c a

 



Mladi parlamentarci in parlamentarke smo se zbrali na zasedanju 32. nacionalnega Otroškega

parlamenta, ki ga je organizirala Zveza prijateljev mladine Slovenije. Že tretje leto, tokrat

zadnje, je bila tema Moja poklicna prihodnost. Našo šolo sva zastopala Neža Končan in jaz.

Že ob prihodu pred Državni zbor RS je bilo čutiti ogromno veselja in vzhičenosti, ob vstopu v

stavbo pa je bilo to občutje še močnejše. Zelo zanimivo je bilo nahajati se v stavbi, ki jo vsak

dan gledaš po televiziji, stavbi, ki ji pravimo tudi hram demokracije, stavbi, kjer bo morda kdo

od današnjih mladih parlamentarcev nekoč sedel kot poslanec, minister, morda celo

predsednik vlade.

Ko smo vstopili v veliko dvorano, smo se posedli po vnaprej določenem sedežnem redu. Vsak je

dobil mapo s svinčnikom in drugimi pripomočki za delo. Najprej smo potrdili novo delovno

predsedstvo ter izpolnili glasovnico za izbor nove teme nacionalnega Otroškega parlamenta za

naslednji dve leti. Tema 33. nacionalnega Otroškega parlamenta bo Duševno zdravje otrok in

mladih. Po krajšem odmoru smo se razdelili v skupine. Z Nežo sva bila v skupini, ki je

razpravljala na podtemo Slovenija, Evropa, svet – pozitivno, negativno, zanimivo. Razvili smo

zanimivo, občasno tudi burno razpravo o družbi, družbenih problemih, predvsem pa o

sodelovanju v svetu, samooskrbi ter poklicih. Kolegica je vse skrbno zapisovala, nato pa

ugotovitve predstavila na plenarnem zasedanju. V plenarnem delu smo prisluhnili predsedniku

Republike Slovenije, gospodu Borutu Pahorju, ki nas je vzpodbudno nagovoril in nam povedal,

da nagrad ne podeljuje le tistim, ki imajo talent, ampak predvsem tistim, ki svoj talent in znanje

izkoristijo za dosego vrhunskega dosežka. Poudaril je pomen vztrajnosti in znanja na življenjski

poti.

Prisluhnili smo tudi nekaterim poslancem in državnemu sekretarju na Ministrstvu za šolstvo in

šport, gospodu Damirju Orehovcu.

Slišati je bilo veliko zamisli in predlogov za izboljšanje šolskega sistema – kot največji problem je

bil izpostavljen problem usvajanja učne snovi, ki jo lahko že po enem tednu pozabimo. Sam sem

dejal, da ljudje prevečkrat pogojujemo uspeh z nemogočimi stvarmi, npr. s plačo, z zelo visoko

izobrazbo. Izobrazba je zagotovo zelo pomembna, a za srečo ni treba, da imaš več

doktoratov; človek je uspešen, ko doseže zastavljene cilje, kakršnikoli že so.

Slišali smo tudi veliko različnih predlogov za izboljšanje sistema v zvezi z izbiro srednje šole ter

pri predstavitvi poklicev mladim. Razprava se je dotaknila tudi digitalizacije; poudaril sem, da je

prihodnost pomembna, a hkrati moramo delati previdne korake, ki naj ne bodo prenagljeni -

tako v smislu digitalizacije kot tudi umetne inteligence, saj nas lahko po besedah študenta

informatike čakajo ali nebesa ali pekel.

Razprava je bila zelo zanimiva, a naš čas se je počasi iztekal. Na koncu smo naredili še

skupinsko fotografijo in se odpravili na kosilo.

Občutki so bili res odlični, saj se v prihodnosti vidim morda tudi v politiki, tako da mi je obisk

Državnega zbora RS res veliko pomenil. Pridobil sem nove izkušnje, saj smo mladi razvili

kvalitetno in vzpodbudno razpravo, spoznali pa smo tudi delo poslank in poslancev Državnega

zbora Republike Slovenije.

Hvala vsem, ki so mi omogočili lep dan.

                                                                           Ammar Kaltak, 8. a

 

O T R O Š K I  P A R L A M E N T



Srečanje se je pričelo z uvodnim postopkom za zagotovitev varnosti, in sicer z

rentgenskim pregledom naših oblačil in torb/nahrbtnikov. Pred vhodom v Državni

zbor so organizatorji vsakemu udeležencu izročili značko z imenom in priimkom ter

navedbo regije, iz katere prihaja. Nato so sledile uvodne besede nekaterih

funkcionarjev in nagovor delovnega predsedstva. Po kratkem odmoru je bilo na vrsti

delo v različnih delavnicah, kjer smo skoraj dve uri razvijali zanimivo debato v okviru

različnih podtem. Z Ammarjem sva se udeležila delavnice na podtemo Slovenija,

Evropa, svet – pozitivno, negativno, zanimivo. Vrstniki iz različnih šol iz vse Slovenije

smo razmišljali o prednostih in slabostih tehnološkega razvoja. Nismo pa mogli mimo

teme Šola, ki smo ji namenili veliko pozornosti, izmenjali smo kup zanimivih mnenj, s

katerimi smo se strinjali ali pa ne. Oblikovali smo veliko predlogov, o katerih smo

kasneje na razpravi tudi poročali. Po delavnicah je sledilo še fotografiranje, na

katerem sta se nam poleg sekretarja iz Ministrstva za šolstvo in šport pridružila tudi

predsednik države Borut Pahor in Igor Zorčič, predsednik Državnega zbora.

Najzanimivejši del letošnjega parlamenta je bila razprava. S poslušanjem vrstnikov in

njihovih idej smo, nameščeni v udobnih poslanskih stolih, lahko veliko pridobili . Kar pa

je name naredilo največji vtis, pa je, da smo vsaj za en dan imeli možnost preizkusiti

se v vlogi poslanca ali poslanke. Na koncu razprave smo še uradno razglasili novo

temo za naslednji dve leti, s katero se bodo naši parlamentarni nasledniki ukvarjali

na prihodnjih otroških parlamentih. Tema, za katero smo v dopoldanskem času

glasovali in ki je prejela največ glasov, je bila Duševno zdravje otrok in mladih. Za

konec smo naredili še nekaj skupinskih fotografij, ki bodo vsem udeležencem ostale

kot zelo lep spomin na ta poseben dogodek v »hramu naše demokracije«.

Neža Končan, 9. a

 

Ammar Kaltak na otroškem parlamentu



Z A M A Š K O N J A M

 

Na naši šoli že vrsto let zbiramo zamaške v dobrodelne

namene in pomagamo društvu Vesele nogice. V letošnjem

šolskem letu smo zbrali 125 kg zamaškov. Akciji se je

pridružilo še podjetje Pilot s sloganom Od plastenke do

pisala. Izbranim šolam so podarili 100 pisal Pilot.

Sodelovali smo tudi na natečaju Zamaškojam in izdelali

različne zamaškonjame za zbiranje zamaškov. Ob izdelavi

smo se neizmerno zabavali.

Zamaškonjam mentorice Neže Benedičič se je uvrstil v finale.

Takole so ga opisali: "Našemu Zamaškonjamu je ime

Drevesko, saj je drevo, ki je posebno v tem, da ima votle

veje, po katerih lahko spustimo zamaške, ti pa pristanejo v

vrečki. Otroci so ob ustvarjanju res uživali, zaradi

"toboganov" za zamaške pa še toliko bolj uživajo v zbiranju

zamaškov."

 



 

V 2. b razredu smo iz odpadnega materiala, ki bi ga

sicer zavrgli, izdelali nov izdelek - reciklirali smo.

Dela smo se lotili v paru ali trije skupaj ali pa si

izdeloval sam. Uporabili smo slamice, plastične

posode, škatle, kartonske tulce, embalažo za

shranjevanje jajc, ostanke krep papirja, časopisni

papir . . .

Izdelali smo veliko domiselnih izdelkov.

 

Učenci in učenke 2. b

 

I Z D E L K I  I Z  O D P A D N E G A
M A T E R I A L A



ZAKLJUČNA EKSKURZIJA

25. 5. 2022 smo se učenci 6. c in 6. d odpravili na zaključno ekskurzijo. Izpred šole smo odšli ob 7.30. Z

avtobusom smo se do Postojne vozili dobro uro. Ko smo prispeli, smo se odpravili do Vivarija, kjer smo si

ogledali razstavo metuljev. Bilo jih je tako veliko, a vsak je bil drugačen! Zatem nas je vodič odpeljal v del

jame, kjer smo si ogledali živali, ki živijo v Postojnski jami. Bilo je veliko raznih hroščkov, jamskih pajkcev in

celo človeško ribico smo lahko videli. Vse te živali so bile zelo majhne. V jami je bilo mrzlo in temno. Ko nas je

vodič popeljal ven, se je občutila razlika v temperaturi zraka. Bila je kar precejšnja, zato smo se slekli in si

vzeli kratek predah za malico in nakup spominkov. 

Ko smo končali, smo se z vodičem odpravili v večji del jame. Tam smo se peljali z vlakcem. Na njem me je še

bolj zeblo! Potem ko smo se ustavili, smo se podali na goro iz kapnika. Vsi kapniki so bili zelo stari, mokri, eni

zelo veliki, drugi manjši, a vsi očarljivi. Videli smo celo takega v obliki sladoleda. Hodili smo čez različne

predele jame in vsak je bil po nečem znan. Naj vam jih malce naštejem: prostor s špageti, šli smo čez Ruski

most, pa po predelu, kjer je nekoč eksplodiralo gorivo in je bilo vse črno, pa po koncertni dvorani … Res smo

uživali! Nato nas je vodič popeljal še do dveh kapnikov, ki sta znamenitost Postojnske jame. Bila sta tako

velika in lepa. Eden izmed njiju je bil tako bel kot limonin sladoled. Če pa si s pogledom zajel še kapniške

orgle v ozadju, si obstal na mestu, odprl usta in gledal, gledal, gledal … Dokler ni vodič rekel, da gremo

naprej. Zatem smo se z vlakcem popeljali na površje. Na sonce. Joj, kako so nas bolele oči, vroče nam je

bilo! Vseeno smo ostali veseli in se prijazno zahvalili vodiču za odlično vodenje. 

Naš naslednji postanek je bil v Cerknici. Tam smo pojedli kosilo, potem pa je sledila prijetna vožnja z vozom.

Vlekla sta ga črn žrebec in rjava kobila. Peljali smo se po poti, ki bi jo jeseni prekrivalo presihajoče Cerkniško

jezero. Seveda pa jezera ni bilo kaj dosti, saj smo skoraj že zakorakali v poletje. Domačini temu preprosto

rečejo: ' 'Jezero je, jezera nej. ' '

Po končani vožnji smo se odpravili v manjši muzej. Notri je bil velikanski relief Cerknice. Bilo je zelo zanimivo,

saj je po reliefu počasi začela teči voda, napolnila pa je mesto, na katerem naj bi bilo jezero. Gospod, ki je

upravljal z vodo, nam je pokazal, kako jezero presahne in kako se napolni skozi letne čase. Po tej

predstavitvi je sledila še ena, in sicer v zgornjem nadstropju muzeja. Ogledali smo si kratek film, v katerem

so nam razlagali o bruhačih, požiralnikih, različnih živalih, ki živijo pri jezeru, in o ribolovu. Po ogledu filma

nam je gospa, ki je vodila predavanje, uprizorila lov s košem oz. lov na slepo. Bilo je zabavno in smešno.

Zunaj muzeja smo si lahko ogledali še orjaške čolne, s katerimi so včasih pluli čez jezero. 

Imela sem se zelo lepo, naučila sem se veliko novega. Res obožujem takšne ekskurzije. Upam, da bomo imeli

še kakšno podobno.

       Neža Pušnar, 6. d

Mark Kamin, 6. cKiara Hafner, 6. c



 

KULTURNI DAN V KRANJU
 

V torek, 10. maja 2022, smo imeli učenci 8. razredov kulturni dan. Potekal je v Kranju. Načrtovali smo, da si

bomo v Prešernovem gledališču ogledali Linhartovo komedijo Županova Micka, a je zaradi bolezni enega od

sodelavcev predstava odpadla. Kljub temu je bil dan lep in zanimiv. 

Najprej smo se po prihodu avtobusa v Kranj sprehodili čez Poštno cesto do Glavnega trga, kjer smo počakali

na vodiča. Ko je vodič prišel, smo se najprej sprehodili mimo nekdanje odvetniške pisarne dr. Franceta

Prešerna, nato pa smo hodili do cerkve na Hujah, ki ji je Galjot podaril »kelih zlat«. Sledil je sprehod do

Pungerta (Trubarjev trg). Med potjo tja smo se ustavili pri Prešernovem gledališču in kipu Franceta Prešerna.

Vodič nam je razložil osnove o samem gledališču (zgodovina gledališča), nato pa še nekaj informacij o mestu

Kranj, ki velja za »de facto« najstarejše mesto v Sloveniji, saj je stalno naseljeno že ves čas svojega obstoja.

Kranj se je v Rimskem cesarstvu imenoval Carnium, po Keltih, ki so živeli na tem območju. Sledila je malica in

igra ter ogled razgledne točke. 

Zatem smo šli v Mestno knjižnico Kranj in si jo ogledali. Sprejela nas je prijazna knjižničarka, ki nam je

razložila zgodovino in ureditev knjižnice. Za razliko od Tavčarjeve knjižnice v Škofji Loki, kranjska knjižnica ni

urejena po sistemu UDK. Nekoč se je v stavbi knjižnice nahajala veleblagovnica Globus, ki je imela slavo in

veljavo širom celotne nekdanje Jugoslavije. Ogledali smo si vse, kar knjižnica premore: računalnico, čitalnice,

študijske sobe, sistem vračanja in izposoje gradiva, otroški oddelek, kinodvorano …                                          

Za koriščenje nekaterih storitev knjižnice ni treba imeti članstva, vendar je slednje potrebno pri izposoji

gradiva in uporabi računalnikov. Imajo zelo napreden sistem vračanja in izposojanja gradiva, ki je kot hitra

blagajna, sploh ne potrebujete knjižničarja/ke. Ko vrneš knjigo, se ta sama razvrsti glede na področje,

nadstropje in oddelek. V knjižnici je prav tako možen pregled dnevnega časopisja.

Čisto na koncu pa smo obiskali še Prešernov gaj. Do leta 1952 je bilo to opuščeno kranjsko pokopališče, ki pa

je zatem postalo Prešernov gaj. Tam smo dobili učne liste in se lotili dela (npr. prepisati smo morali, kaj piše na

nekem spomeniku …). V gaju so danes nagrobnik Franceta Prešerna in Ernestine Jelovšek (Prešernova hči),

spomenik Simonu Jenku, nagrobnik Janeza Puharja in spomenik bazovškim žrtvam v Pulju leta 1929. V

razkošni stavbi, namenjeni za grobnico (mavzolej), pa je grobnica trgovske družine Majdič. V gaju je zelo

mirno, lahko se sprostite v senci dreves, gaj pa je tudi kulturni spomenik.

Dan je bil zelo lep, zanimiv in poučen, zato se zahvaljujem vsem, ki so nam to omogočili . Vsem pa seveda

priporočam ogled zanimivosti »mesta na kamnu«, ki jih ljudje prepogosto v dnevni naglici spregledamo.

Ammar Kaltak, 8. a



Na začetku – bila je sreda kot vsaka druga,

z izjemo, da zgodnejša bila je ura. 

Ob 7.30 pred šolo smo se zbrali,

vsi zalimani in še grozno zaspani. 

S tako ekstremnostjo v času bujenja

učitelji bili so napačnega mišljenja,

da ob taki uri vse bo bolj še tiho,

so na svojo smolo zmotili se na veliko. 

Vendar na začetku vožnje,

tudi brez večje grožnje

nekateri nismo godrnjali, 

ampak rajši smo zaspali. 

Drugi medtem bili so glasni še namesto nas

in že zjutraj spravljali učitelje ob glas.

Prva postojanka – učitelji v jamo Pekel so nas poslali,

verjetno so upali, da njihov namig bi prebrali.

Ker pa nismo razred z največ bralci, 

to dojeli so le nekateri genialci. 

V jami videli smo razne kapnike, mahove in skale,

ki izgledale so kot iz naslovnice naravoslovne reklame. 

Spoznali smo tudi informacijo zanimivo,

in sicer to, 

da je naše znanje o kraških pojavih precej pomanjkljivo. 

Kljub temu v jami prav fino je bilo,

čeprav se nič ni moglo kosati z malico. 

To pred jamo smo imeli,

v senci s preveč hrane nismo prav nič trpeli. 

Kaj prekmalu pa učitelji klicali so nas,

s tem pa naznanjali,

da za naslednjo postojanko bil je čas. 

Tako smo se peljali še do celjskega gradu,

kjer lahko bi akrofob še umrl od strahu. 

Kajti grad nad mestom stoji visoko,

s tem pa strahu pred višino ne gre prav nič na roko. 

A nič zato, 

na grad smo kljub temu prišli,

tam vodičko smo dobili,

da bi se še kaj iz zgodovine naučili . 

Kljub fascinantnosti njenega učenja

je bila naša najljubša soba celjskega gradu sobana trpljenja.

Soba mučenja, ko so jo tudi drugače imenovali,

dala je tudi učiteljem kakšno idejo o tem,

kaj bi iz šolskega sklada lahko še kupovali. 

Tako v tem stolpu najdlje je trajalo naše ogledovanje,

nato pa je napočil čas za mestno raziskovanje. 

V Celju pa je žal bilo

vroče, da je kar hudo. 

In samo od daleč lahko

sladoled občudovali smo.

Zato bili smo grozno veseli,

ko svobodo smo prejeli.

In tako prav vsi

s sladoledom v senci smo uživali.

Ko z ogledom Celja smo končali,

vsi bili smo spet zaspani. 

A z dolgo potjo v Škofjo Loko nazaj,

na avtobusu spet je bil direndaj.

In odnesel je še tisto malo,

kar od živcev učiteljevih je ostalo. 😊

       Ema Zakotnik, 8. a

EKSKURZIJA V CELJE



CVETKO GOLAR V RADENCIH

Ko je OŠCG prišel v šolo v naravi,

je ta vzgojitelje, kuharje in čistilce neprestano gnjavil.

In čeprav smo bili razgrajači,

je naš izgovor tak, da smo bili samo malček zabavljači.

Sprva Radenci malce smešni so se zdeli,

eni so nonstop peli,

drugi so zelo smrdeli,

tretji pa so mislil i , da ne bodo preživeli.

Ampak najhujše pa se nam še vedno zdi,

da tukaj wifi sploh ne lovi.

Skoz smo b´li mokri, umazani oziroma zelo usrani,

ampak vse to niti pol toliko, kot smo bili zaspani.

O aktivnostih boljš´, da sploh ne začnemo,

ker pol ljudi sploh ni poznalo pomena besede »gremo«.

Hrana je še k´r okej,

sam´ tud´ to ne bo šlo več tako naprej.

In ko smo se mi sekirali zaradi teh stvari,

je teden minil, kot da ga ni.

Ves čas smo vse naveličano spraševali, katero 

naslednjo delavnico bomo imeli,

a resnica je, da nikoli nismo tako zelo trpeli.

Zares – prav lepo smo se imeli.

Dejavnosti se kar naenkrat v primerjavi z odhodom

ne zdijo več tako grozljivo,

saj smo se imeli neverjetno fino.

Zabavali, nagajali, se smejali in celo nekaj malega

pospravljali smo

in v tem uživali do samega konca.

In da bo ta »zahvala« vredna zvrhanega lonca,

se moramo zahvaliti še vsem,

ki so nas morali v tem domu preživljati

cel teden

in to s poudarkom,

da si vsi želimo,

da bi jih bilo več kot samo eden.

Zato najlepša HVALA!

In samo še en droben namig:

čeprav imate zaradi nas mogoče migreno,

lahko še preverite našo higieno.

Ema Zakotnik, 8. a in sošolci

v CŠOD Radenci, november 2021



A S T R O N O M S K O  P O P O L D N E

 

8. marca 2022 smo na šoli izvedli astronomsko

popoldne za učence, ki obiskujejo izbirne predmete iz

astronomije v 7., 8. in 9. razredu. Udeležili so se

delavnice o skafandru, astronavtski obleki, ki varuje

človeka v vesolju, izdelovali so rakete iz plastenk na

zrak, jih spuščali ter merili njihov domet. V telovadnici

nas je čakal planetarij, kjer smo se virtualno sprehodili

po našem Osončju, po ekliptiki, kjer ležijo ozvezdja

zodiaka, in spoznali različne nebesne koordinatne

sisteme. Ko se je dovolj stemnilo, smo pred šolo

postavili teleskop ter si pobližje ogledali površje

našega edinega naravnega satelita – Lune. Opazovali

smo kraterje, relief in lunina morja.

Maša Tramte

 



T E K  Š T I R I H  M O S T O V

Tek 4 mostov je poseben dogodek tudi za našo šolo.
Učiteljica Vanja Jordanov vsako leto z učenci
poskrbi, da je suški most lepo okrašen. Dogodka se
je udeležilo več kot 200 naših učencev.

 



E V R O P S K I  D A N  J E Z I K O V

Ob 20. obletnici evropskega dneva
jezikov so učenke in učenci OŠ Cvetka
Golarja predstavili svojo pisano jezikovno
raznolikost. Na posamezna iz papirja
izrezana peresa so zapisali odgovore na
vprašanje, kaj jih osreči v tujem jeziku, ki
ga govorijo. Iz posameznih peres sta
nastali veličastni večjezikovni krili. 

 



USTVARJANJE STRIPOV

V 9. b razredu so učenci pod mentorstvom

učiteljice Katje Grah razvijali digitalne spretnosti

v programu Pixton, v katerem so izdelovali stripe.

Prvo uro so se spoznali z osnovami programa in

si naredili svoj lik, naslednjo uro pa so v parih

izdelali koncept in dialog, ki je kasneje oživel v

programu. 

 

 

A N G L E Š K I  K O T I Č E K







 

I BELIEVE IN PEOPLE
 

We are in the world full of people,

but none of them cares for others.

You can see the pain in people's eyes.

You can see the anxiety that they get in public.

And can't you see that some of them feel left out,

that some of them are not so cheerful and happy

and that some of them feel the sadness deeply.

 

What if people would start to care for each other.

What if they would feel the broken heart of others,

what if they wouldn't feel the disappointment at all times.

And what if the people would stop giving you the dirty looks

and then maybe the magic would happen and people would feel loved.

 

It would help if people would hear nice things

and not only whispers, shouts and gossips.

Maybe then they would hear the quiet in nature,

the peaceful music, the approval and not the hate.

 

If people wouldn't care so much about others,

they would smell the flowers and grandma's lunch,

they would taste grandma's biscuits and mother's pancakes.

And then maybe the world could be a better place.

 

Maca Camlek, 9. a

Ema Leskovec, 9. c



 

I believe 

That some words 

Can hurt

I believe 

That everyone is good 

I believe 

That in every place there

Is at least one person that

Will help you if you are in trouble

 

I believe 

That we need to help

Each other, no matter 

If we know each other 

Or maybe not

 

I believe 

That there is way too many 

People who are just so selfish 

And don't care in which 

Situation they live 

Just so they are in good position

 

 

I believe 

That we need to

Care about each other 

So we can all 

Live a beautiful life.

                                              

 

 Pia Porenta, 9. a

 

 

I believe

in power of words.

I believe

that we should stand up for each other.

 

I believe

that borders can’t separate people.

I believe

that we are stronger together.

 

I believe

no one should be ashamed of

themselves.

I believe

that love has no gender, age and colour.

 

I believe

that we should accept everyone.

I believe

that being different is beautiful.

 

I believe

that all wars should stop immediately.

I believe

that everyone deserves to live in peace.

 

I believe

that we should fight for our rights.

I believe

that world is still full of love.

 

I believe

that it’s never too late.

I believe

when we’re good,

good things happen.

 

 

Zala Benedičič, 9. a

 

I  B E L I E V E



 

  I believe

                                                                     In science

                                                                     That everything is 

                                                                     Impossible until its

                                                                     Done.

 

                                                                    I believe

                                                                   In proof

                                                                  That everyone

                                                                  And everything 

                                                                  Is innocent until its

                                                                  Proven the opposite.

 

                                                                 I believe

                                                                 We don´t have to use

                                                                  Fossil fuel

                                                                  In natural sources.

 

                                                                 I believe 

                                                                 We can reach the stars

                                                                  We can feed anyone.

 

                                                                  I believe 

                                                                  We can bring balance to

nature

                                                                   We can stop climate changes

                                                                    We can save extinct animals

                                                                   And rainforests and ice on

Artic and Antarctica.  

                                                                                                                             

 

 

                                                                  I believe

                                                                  Violence is unnecessary

                                                                  Everyone has the right to

personal opinion

                                                                   Weapons are coward.

 

                                                                  I believe

                                                                 In people and

                                                                  Not money.

 

 

                                                                                                   Izidor

Rakovec, 9. a

 

THE BROKEN HALF
 

Usually I look fine,

but no one sees what is happening inside.

Normally I just laugh,

but that is my other half.

 

The half that people normally see,

is the half that is usually pain-free.

And that half does not fell emotions,

but the other one is crying oceans.

 

The other half cares to much, 

that’s why it needs a soft touch,

and if that half gets hurt,

you should definitely be alert.

 

When that half wins,

there is no time to commit the other sins.

Now there is only one more way,

so now you better pray.

 

Life is tough

and the broken half never feels enough.

The only time that I succeed,

is the time that my heart takes the lead.

 

Maca Camlek, 9. a

 

 

Mark Kamin, 6. c



 

I believe …

 

I believe that school is good.

But the students are not always

in the best mood.

 

I believe that we should learn

but tests are stressful

and results can hurt.

 

I believe that teachers are nice

but sometimes they are 

as cold as an ice.

 

 

                                           Katra Ziherl and Neža Končan, 9. a

 

 

Ana Pranić, 5. b



Nemščina v stripu
 

Pri pouku izbirnega predmeta nemščine so se učenke in učenci pod mentorstvom

učiteljice Nine Granda na kreativen in zabaven način srečali z nemškim jezikom.

Prebirali so stripe v nemščini, izpisovali besede, jih prevedli s pomočjo spletnega

slovarja in ustvarili svoje lastne stripe v nemškem jeziku. Naslov "projekta" je bil

Deutsch in Comics (Nemščina v stripu).

Stripe si oglejte na spodnji povezavi.

Učenke in učenci, ki se nemščino učijo prvo leto:
https://drive.google.com/file/d/1Q8imIL_I8AJEm63qaJggSkpBuEldoJoF/view

Učenke in učenci, ki se nemščino učijo drugo ali tretje leto:
https://drive.google.com/drive/folders/1QCleUVvsstSBqkmmBbGf33CXDXlIaF57 

 

 

N E M Š K I  K O T I Č E K

https://drive.google.com/file/d/1Q8imIL_I8AJEm63qaJggSkpBuEldoJoF/view
https://drive.google.com/drive/folders/1QCleUVvsstSBqkmmBbGf33CXDXlIaF57


Iskrena hvala vsem, ki ste v tednu od 14. 3. do 18. 3. 2022 prinesli moko za ljudi v

Ukrajini in sodelovali v humanitarni akciji, ki smo jo organizirali na OŠ Cvetka

Golarja v Škofji Loki. Zbrali smo kar 1 tono 420 kg - iz te moke bo res kar nekaj

kruha, ki bo prišel v prave roke. V petek, 18. 3. 2022, smo jo odpeljali v

skladišče Karitas v Ljubljano. Jana Lampe s Slovenske Karitas je bila hvaležna

in navdušena: »Hvala vsem – iz srca hvala.«

»Naredili smo veliko, a lahko naredimo še več,« so ob koncu humanitarne

akcije Moka za Ukrajino v en glas povedali učenke in učenci 7. a, ki so bili v to

akcijo najbolj aktivno vključeni. Veliko svojega prostega časa so namenili

zbiranju, v šolo so prihajali prej, v sredo pa so dežurali vse popoldne: »Lepo je

bilo, ker smo bili skupaj in ob tem naredili še nekaj dobrega,« so bili ob koncu

enotni. Ugotovili so, da njim prav nič ne manjka in da ne bodo lačni, čeprav so

darovali moko, bolj kot kadarkoli so hvaležni, da živijo v miru, svojim

ukrajinskim vrstnikom pa sporočajo: »Bodite močni!« Tistim, ki so že v Sloveniji

ali sem prihajajo, pa: »Pri nas ste dobrodošli, pomagali vam bomo.« 

M O K A  Z A  U K R A J I N O
Zbrali smo 1 tono 420 kg – iz srca hvala!

 

U N E S C O
P R O J E K T I



Otroci se zavedajo, da vojne še ni konec, da je naša pomoč še potrebna,

zato bomo zagotovo izpeljali še kakšno akcijo -tudi zato, ker so vsi naši

učenci, starši in vsi zaposleni resnično sočutni in pripravljeni sodelovati. 

Osnovna šola Cvetka Golarja Škofja Loka je Unesco šola oziroma članica

mednarodne Mreže Unescu pridruženih šol, ki se po vsem svetu trudimo,

da delujemo v duhu kulture miru in nenasilja. Ta teden smo te vrednote

še bolj intenzivno živeli. Z našo pomočjo bo nekaj lačnih ljudi v Ukrajini

dobilo košček kruha. Vojne žal še ni konec, zato tudi mi obljubljamo, da

je bila ta akcija le začetek – pripravljeni smo pomagati in to je najmanj,

kar moramo storiti . 

Mateja Feltrin Novljan 

Unesco koordinatorica na

OŠ Cvetka Golarja



Na OŠ Cvetka Golarja so Unesco večerjo

pripravili učenke in učenci 7. a razreda. Tisti, ki

obiskujejo IP sodobna priprava hrane, so bili ob

učiteljici Petri Kalan glavni v kuhinji, ostali so z

razredničarko Matejo Feltrin Novljan učilnico

spremenili v urejeno in lepo dekorirano jedilnico.

Otroci so na slavnostno Unesco večerjo 25.

marca 2022 ob materinskem dnevu povabili

svoje mamice. 

Pred tem so učenci skupaj z mentorico Petro

Kalan pripravili slasten jedilnik: na meniju sta bila

tortilija v posteljici iz solate in jagodni tiramisu.

Uporabili smo ekološko pridelane sestavine

lokalnega izvora. Ena skupina učencev je

skuhala okusen obrok, druga pa poskrbela za

lep pogrinjek, ki je bil navdihnjen glede na

praznik. Otroci so se postavili na obe strani

hodnika eden zraven drugega, oblečeni so bili v

lepe predpasnike, čez roko so imeli prtičke.

Mamice so se ob glasbi sprehodile mimo njih in

prišle v učilnico, sredi katere je kraljevala

slavnostno pogrnjena miza s svečkami. 

Postregli so prvo jed, ki je bila na krožniku

dekorirana, potem so se umaknili in počakali, da

so jo mamice ob prijetnem klepetu použile.

Odnesli so prazne krožnike in servirali sladico,

vmes so ves čas skrbeli, da tudi kozarci niso bili

prazni. Ker smo v šoli, smo postregli

brezalkoholne pijače – limonado, vodo,

radensko in jabolčni sok. 

Unesco večerja ob materinskem dnevu je na vse

naredila lep in prijeten vtis, učenke in učenci so

pripravljali jedi in uredili prostor, vsak je lahko

pokazal svoje talente, skupaj pa so ustvarili

nepozabno lep dogodek za mamice. 

Petra Kalan in Mateja Feltrin Novljan

 

U N E S C O  V E Č E R J A



Na OŠ Cvetka Golarja se zavedamo problematike, ki je
v današnjem času vse pogostejša - odpadne in
zavržene hrane. Mentorici Jasna Camlek in Petra Kalan
sva se odločili, da projekt izpeljeva v dveh različnih
razredih in pri dveh različnih generacijah učencev - v
prvem in v sedmem razredu.

 

I Z B O L J Š A J M O  O D N O S
D O  H R A N E

 

V sedmem razredu smo pri izbirnem predmetu Sodobna priprava hrane večino časa

namenili pripravi in pogovoru o hrani. Izvedli smo tudi praktične vaje, na katerih smo

skuhali in pripravili kar nekaj različnih jedi, jih poskusili in pojedli. Nekatere jedi so učenci

poznali že od doma, nekatere so poskusili prvič. Vedno so bili pripravljeni jed poskusiti in

šele nato presoditi, če jim je všeč. Hrana ni bila nikoli zavržena, kar pomeni, da se jim je

zdela dobra in da bodo tudi doma poskušali na isti način pripraviti tako jed. Učenci so tudi

spoznali, koliko hrane potrebujejo za pripravo obroka, tako da sedaj znajo oceniti, kakšna

je njihova potreba po hrani. Zavedajo se, da lahko oni sami poskrbijo za manjše količine

zavržene hrane doma in v šolski kuhinji. Pogovorili smo se, kaj narediti z odpadno hrano, ki

ostane. Dobili so kar nekaj idej, kako hrano uporabiti še enkrat. 

 

Učencem sem predstavila pot živil od trgovine do

pripravljene jedi v šoli; kdo vse sodeluje in kakšen je

potek dela. Spoznali so dobavitelje, ki šoli

zagotavljajo sveža in zdrava živila. Ugotovili so, da

imamo veliko lokalnih dobaviteljev, ker podpiramo

zdravo in lokalno hrano. Izvedeli so, da v šolski

kuhinji vsakodnevno pripravijo kar nekaj diet, saj

nekateri učenci zaradi zdravstvenih težav ne smejo

uživati določene hrane. Razumejo, da je zanje treba

pripraviti posebno hrano. Spoznali so, kakšne diete

obstajajo in kako se zanje pripravlja obroke. V

razredu smo imeli tudi učence druge narodnosti,

predstavili so svoje značilne jedi. 

 



Učenci so radi sodelovali pri projektu, saj se zavedajo, da zavržena hrana predstavlja velik

delež onesnaževanja našega planeta. Povedali so, da bodo tudi doma skrbeli, da bo

zavržene hrane čim manj in da bodo sodelovali pri načrtovanju njihovih obrokov. 

V prvem razredu učencem postrežemo kosilo v matičnem razredu. Voziček s hrano v razred

pripeljejo kuharice, vsak dan je na vozičku posebna posoda za hrano, ki ostane na krožnikih.

Že v jeseni smo pričeli s pobudo, da bi posoda za ostanke ostala prazna. Učencem sem

pripravila plakat z imeni in oblački (za vsakega 10 oblačkov). Določili smo kriterij uspešnosti: v

oblaček bom prilepil nalepko, ko bom pojedel vse, kar imam na krožniku.

Za učence so postale nalepke velika motivacija, komaj so čakali čas kosila in kako jim bo

šlo. Ugotovili so, da je bolje, če se odločijo za manjšo porcijo in pridejo po dodatek, če so

še lačni. Veliko spodbude sem vložila tudi v preizkušanje novih okusov. V drugem tednu

smo kriterij povečali: nalepko prilepim, če poskusim vso pripravljeno hrano in je krožnik

prazen. Hrano, ki je do sedaj niso jedli, so postopoma pričeli preizkušati in spoznavati. V

dveh intenzivnih tednih našega projekta je bil viden napredek, posoda za ostanke je bila

večkrat prazna in učenci so navdušeno spoznavali nove okuse. V tem času smo iskali

pravljice in pesmice na temo hrane, odpadkov … Po končanem dvotedenskem obdobju so

odnesli nalepke domov. Skupaj smo se odločili, da bomo v zimskem času akcijo ponovili .

Po zimskih počitnicah smo obnovili naša jesenska spoznanja. Spomnili smo se naših kriterijev

uspešnosti in načina izboljšave odnosa do hrane. Tokrat smo se lotili izdelave posebnih

kuharčkov z lončkom, v katerega so kasneje učenci ob vsakodnevnem doseganju cilja

dodajali steklene frnikole. Vsak je lahko v tednu dni pridobil 5 kroglic. Motivacija je bila velika.

 

Na šoli bomo nadaljevali s spodbujanjem zdravega in kulturnega načina prehranjevanja.

Zavedamo se, da vsak posameznik vpliva na količino zavržene hrane. Če začnemo pri nas

samih, se bo poznal napredek. Z vzgojo in prehranskimi navadami začnemo že zgodaj,

zato so vrtci in šole idealne, da jim pokažemo, kako se pravilno ravna s hrano.

Petra Kalan in Jasna Camlek



V 7. a smo razmišljali o zdravi prehrani s pomočjo

misli znanih avtorjev, poslušali smo ljudsko

Jabolko rudeče, ki je bila hkrati naslov recitala.

Spoznali smo, kaj je pesem z akrostihom in jo

ustvarjali sami. Tu je nekaj naših umetnin, film pa

je na voljo na povezavi:

https://www.youtube.com/watch?v=c5Pua4ikRA8

 

Sodelovali smo na tujejezičnem recitalu, ki ga pripravlja Gimnazija Škofja Loka,
potekal pa je na temo zdrave prehrane. Nismo se srečali v Sokolskem domu,
zaradi epidemije smo ustvarjali vsak na svoji šoli, se posneli, na koncu pa so
organizatorji pripravili film. 

 

T U J E J E Z I Č N I  R E C I T A L

Nekaj spodbudnih misli znanih avtorjev, ki jih je v filmu predstavil
Jošt Potočnik iz 7. a:

 

"Moja osnovna filozofija o hrani je

takale: če raste, jo jej; če ne raste,

je ne jej. Sadje, zelenjava, orehi,

lešniki in žitarice rastejo. Slaščice in

coca-cole ne rastejo." (Louise Hay)

 

Hrana je gorivo. Jej, da boš živel,

ne živi zato, da bi jedel. (Moliere)

 

"Hrana izraža našo povezanost

z zemljo. Vsak grižljaj vsebuje

življenje sonca in zemlje. Do

katere mere se nam hrana

razkrije, je odvisno od nas

samih." (Kahlil Gibran)

 

https://www.youtube.com/watch?v=c5Pua4ikRA8


Drevo za dva

Drevo, lepo prosim te,

da le en sadež daš mi že,

iz njega bi seme postrgala

ter novo sadje z drevesa bi iztrgala.

Vsa sveža, sočna, polna z vitamini bi bila.

S prvim ugrizom usta polna soka bi bila,

seveda jaz temu pravim – drevo za dva, ki

za vedno skupaj sta.

Lilu Helena Červek iz 7. a

 

Avtorice pesmi Jagode so Taya Arh, Lučka Puhar, Zala Rant in Iza Jenko iz 7. a

Avtorice pesmi Avokado so Zala Bertoncelj, Neža Klemenčič in Lara Goršič iz 7. a

Avtorica pesmi Mango je Zala Bertoncelj iz 7. a

Sara Jenko, 5. b

 



V sklopu projekta Jezikajmo smo 22. aprila z izbirnim predmetom nemščina šli na Bled.

Najprej smo imeli generalko, zatem pa smo odšli na sprehod do slaščičarne Zima. Ko smo

pojedli sladice, smo nadaljevali s sprehodom do Blejskega jezera, kjer smo se slikali.

Pravočasno smo prispeli do Festivalne dvorane Bled, kjer smo se pripravili na nastop. Bili

smo eni izmed prvih nastopajočih, zato smo lahko kmalu mirno spremljali druge

nastopajoče. Za naš nastop smo delali kar nekaj mesecev. Naredili smo posnetek, na

katerem smo učenci devetega razreda povedali besede v nemščini, učenci osmih

razredov pa so morali uganiti, kaj te besede pomenijo v slovenščini. Nato smo vloge še

zamenjali. Na odru smo predvajali naš videoposnetek, hkrati pa kazali plakate, na katerih

so bili napisani prevodi besed in risbice teh besed. Drugi učenci osnovnih in srednjih šol so v

Festivalni dvorani Bled predstavili različne jezike, med katerimi je bil tudi znakovni jezik.

Nekateri učenci so peli, nekateri plesali, nekateri pa so odigrali dramsko igro. Ko je bilo

konec, smo z učiteljico in učiteljem nemščine odšli domov. 

Tega dne sem se naučila nekaj novih stvari o različnih jezikih, v spomin na festival

Jezikajmo pa so učenci OŠ prof. dr. Josipa Plemlja Bled pripravili kratek filmček:

Ema Fojkar, 9. b

 

7 .  U N E S C O V  F E S T I V A L
J E Z I K A J M O

https://video.arnes.si/watch/0962rhcdns3x

 

https://www.youtube.com/watch?v=c5Pua4ikRA8


V letošnjem šolskem letu je na naši šoli že deveto leto zapored potekal projekt Cvetko ima

talent. To je zabavna prireditev, na kateri se  predstavijo učenci s talentom v katerem koli

žanru ali spretnosti. To so petje, ples, igranje na inštrument, imitacija ali kar koli drugega,

vodijo pa ga učitelji Jasna Camlek, Sara Smrekar in Andrej Novljan.

Naš projekt je tudi nacionalni Unescov projekt. To pomeni, da smo ga predstavili vsem

UNESCO šolam in zainteresiranim omogočili skupno srečanje. Na tem zaključnem dogodku

so se predstavili vsi »zmagovalci« šol, ki so jih šole izbrale med šolskim letom. Cilji projekta

so sodelovanje, strpnost in sprejemanje drugačnosti.

V četrtek, 21. 4. 2022, se je v ŠD Trata odvijalo zaključno srečanje. Člani žirije so bili

osmošolec in lanski zmagovalec projekta Cvetko ima talent Jan Novljan, predstavnik

staršev Janez Porenta, učiteljica Vanja Jordanov in Dejan Dogaja, osrednji gost

zaključnega srečanja. Prireditev je povezovala učiteljica Mateja Feltrin Novljan ob pomoči

učenk in učencev.

Tokrat so nas s svojimi talenti navdušili: ritmični gimnastičarki Iman Bektašević in Ema

Hafner iz 4. b, plesalec Val Korenčič iz 4. b, bobnar Lenart Zakotnik iz 4. c, pevka Maša

Kadivec ob kitarski spremljavi Tjaše Brdnik, obe iz 6. b, pevka Sara Ficko iz 6. d, pevki

Tinkara Kandus in Teja Zupanc iz 7. d, pevka Tina Družinec iz 8. ter na koncu še pevca

Matija Jemc in Žan Miloš Stanič iz 9. c.

C V E T K O / U N E S C O  I M A
T A L E N T  2 0 2 1 / 2 0 2 2



V drugem delu prireditve so nastopili

tudi zmagovalci šol, ki so sodelovale v

projektu Unesco ima talent. To so: OŠ

Ivana Skvarče Zagorje ob Savi, OŠ

Toneta Čufarja Ljubljana, OŠ Leona

Štuklja Maribor, OŠ Draga Kobala

Maribor, OŠ Simona Gregorčiča

Kobarid in OŠ Frana Erjavca Nova

Gorica.

V tretjem delu pa je nastopil in pripravil

pravi »žur« letošnji osrednji gost Dejan

Dogaja. Prireditev se je zaključila z

nastopom akrobatske skupine Netopirji .

Po preštetih glasovih žirije smo prvič do

sedaj imeli delitev prvega mesta.

Enako število glasov žirije in tako prvo

mesto sta osvojila dueta Tinkara

Kandus in Teja Zupanc ter Matija Jemc

in Žan Miloš Stanič. Za nagrado so si

prislužili obisk Družinskega parka Stari

vrh.

 

C V E T K O / U N E S C O  I M A
T A L E N T  2 0 2 1 / 2 0 2 2



TRAJNOSTNE AKCIJE

Od januarja do aprila so učenci 1. c skupaj s starši, starimi starši ali drugimi

odraslimi izvedli 1 čistilno akcijo v bližnji okolici šole.

Dve čistilni akciji okoli šole smo izvedli skupaj z razredom, in sicer okoli šole 22.

3. in 25. 4. 2022.

Učenci so po čistilnih akcijah tudi narisali, kako so in še bodo skrbeli za okolje.

 

T I  M E N I  D A N E S ,  J A Z  T E B I
J U T R I

P R O J E K T I



Razred: 1. c

Mentorica: Damjana Kotnik Bogataj

V mesecu aprilu smo izvedli tudi dve izmenjevalnici (19. 4. 2022 smo

izvedli menjavo igrač, 26. 4. 2022 pa smo izvedli še menjavo otroških

knjig – pravljic).

Skupaj s starši smo od 18. do 22. aprila izvedli tudi zbiralno akcijo tekstila.

 



V letošnjem šolskem letu so

učenci 4. razreda sodelovali

v projektu Korak k sončku.

Projekt je namenjen

spoznavanju in sprejemanju

ljudi, ki so drugačni od nas.

Na šoli so nas obiskale gluhe

in naglušne osebe iz društva

AURIS. Ogledali smo si tekmo,

ki so jo za nas odigrali

košarkarji paraplegiki iz

Društva paraplegikov

Gorenjske. Svoje življenje v

temi pa nam je predstavila

slepa gospa Metka. Na zelo

zanimiv način je svojo

zgodbo delil z nami Luka

Omerzu, učenec 8. razreda,

za kar se mu iskreno

zahvaljujemo. 

Na temo drugačnosti smo

prebrali nekaj knjig, učenci

so izdelali številne zapise,

nekatere izmed njih si lahko

preberete spodaj. Vsi skupaj

smo se naučili, da moramo

svoje zdravje varovati, saj

šele takrat, ko ga izgubimo,

vidimo, da ni samoumevno. 

 

K O R A K  K  S O N Č K U

P R O J E K T I









SPODBUJAMO
PR IJATE LJSTVO

P R O J E K T I

OPB 1

Vključeni smo bili v nacionalni projekt Spodbujamo prijateljstvo. Z učenci

smo razmišljali, kaj jim pomenita besedi prijatelj in prijateljstvo, koliko

prijateljev imamo, kdo je pravi prijatelj, kakšne lastnosti mora imeti, kaj

pričakujem od njega, kako se obnaša do mene, kako se jaz obnašam do

njega.

Prebirali smo zanimive knjige o prijateljstvu, se igrali, peli, smejali,

pisali, risali, predvsem pa se trudili še naprej biti tako dobri prijatelji …

Projektu so se pridružili večinoma učenci od 1. do 5. razreda. Pod

vodstvom mentorjev Romane Dolinar, Mateje Guzelj, Jasne Camlek, Petre Kalan,

Blaža Finžgarja, Nine Končan, Ane Hladnik, Nine Granda, Tine Fister, Damjane Kotnik

Bogataj, Mojce Bogataj, Janje Rajšek, Špele Kalan in Simone Jenko so izdelali krasne

izdelke.

Učiteljica Damjana Kotnik Bogataj, mentorica projekta v 1. c, je misli in izdelke o

prijateljstvu predstavila tudi v videoposnetku. Ogledate si ga lahko na spodnji

povezavi.

https://youtu.be/l8AW0aZjeeM



U Č E N C I  6 .  D

U Č E N C I  3 .  B

U Č E N C I  4 .  A



U Č E N C I  1 .  B



4 . ,  5 . ,  I N  6 .  R A Z R E D



U Č E N C I  4 .  R

O P B  1 . R



O P B  1 0

U Č E N C I  3 .  D



Alina Jamnik in sošolci, 4. c

 

O P B  5



ODPRAVA MEPI

Enajst devetošolcev, Ajda Podlipnik, Enej Okorn, Samo Stanovnik iz 9. a, Domen

Juričan, Nina Nastran, Matej Skoko, Gašper Starman, Ema Stražar, Manca Štravs iz

9. b ter Blaž Bukovnik in Katja Potočnik iz 9. c, je svojo dvodnevno odpravo začelo

29. maja v Kozini. 30-kilometrska pot čez drn in strn jih je vodila mimo Socerba,

Ospa in Plavja vse do Ankarana, kjer so si za nagrado privoščili skok v morje.

 

MEP I
P R O J E K T I





KA229: Partnerstva za izmenjavo med šolami 
Erasmus+: READING BOOKS THROUGH THE LENS OF STEAM (STEAM – ZA VEČ ZNANJA IN
BRANJA)

 

Naša šola sodeluje v projektu Erasmus+ z uradnim naslovom Reading books through the lens of

STEAM (STEAM – Za več znanja in branja) od 1. septembra 2020.

V projektu poleg naše šole sodeluje še pet partnerskih šol, in sicer:

-Silutes r. Katyciu pogrindine mokykla iz Litve je koordinatorska šola,

-2nd Junior High School of Rethymno iz Grčije,

-Istituto Comprensivo 6 Imola iz Italije,

-Scoala Gimnaziala Nr 13 Timișoara iz Romunije,

-52 primary school Tsanko Tserkovski Sofia iz Bolgarije.

Cilj projekta je izboljšati bralno pismenost učencev, jih spodbuditi k branju knjig z uporabo

različnih bralnih strategij in razvijanje spretnosti STEAM; to je kratica za Science, Tehnology,

Engineering, Art, Mathematics, kar v slovenščini pomeni znanost, tehnologija, tehnika, umetnost in

matematika. Cilj projekta je tudi krepiti naravoslovne, inovativne, umetniške, jezikovne in kulturne

kompetence učencev. Branje, razumevanje prebranega in kritično mišljenje je ključno za učenje,

pridobivanje znanj ter informacij. Ob branju bo učenec razvijal spretnosti v znanosti, tehniki in

tehnologiji, umetnosti in matematiki (tako imenovane spretnosti STEAM).

Koordinatorica na šoli je Svjetlana Urbančič.

 O NAŠEM PROJEKTU SE JE BRALO IN POSLUŠALO NA NASLEDNJIH POVEZAVAH:

-na šolski spletni strani,
-v rubriki Mularija v Gorenjskem glasu, 
-v Ločanki, prilogi Gorenjskega glasa,
-na šolski strani Facebook,
-na uradni strani Erasmus+: Reading Books through the lens of STEAM
-na uradni strani Facebook župana Tineta Radinje,
-v oddaji Kukamo za šolska vrata (Šolski radio) na Radiu Sora,
-v oddaji Hudo! na Radiu Prvi RTVSLO.

 

E R A S M U S
P R O J E K T I

https://oscg.si/projekti-v-ldn/erasmus-reading-books-through-the-lens-of-steam/solsko-leto-2021-2022
https://www.gorenjskiglas.si/supplement/j513c4v2y2s2z24303x2e444f40334v2e474s2y2j5c494348434a403543484y2o2g3q494v2c434s2644334l3a3c3n2r2/Gorenjski_glas_20220207_011.pdf
https://www.gorenjskiglas.si/supplement/j553k5744484y22344y2c434b4x234z2a464s234h503a4e574847443l5q2y2r2o2g3q494v2d484t2d4v21593c3m2n2/Locanka_20220308_03.pdf
https://www.facebook.com/oscg.fb.si
https://www.facebook.com/Reading-through-the-lens-of-STEAM-106204868616193
https://www.facebook.com/search/top?q=tine%20radinja%20-%20%C5%BEupan%20ob%C4%8Dine%20%C5%A1kofja%20loka
https://oscg.si/fotovideoaudio/fotogalerija-slik/radio-cvek/kukamo-za-solska-vrata-prispevki-za-radio-sora
https://radioprvi.rtvslo.si/2022/05/hudo-278/


THE FIRST PROJECT MEETING – DECEMBER 2021

On 9 December 2021, we had the first meeting with pupils from Lithuania, Italy, Romania, Bulgaria

and Greece, who attend schools that are also participating in the project Erasmus +: Reading

books through the lens of STEAM. At the beginning of the virtual meeting we had some technical

problems, but at the end everything turned out great. We presented our country, our home city,

and our school to other pupils, in English of course. Katja Potočnik from class 9.c presented

Slovenia, Tinkara Koman also from class 9.c presented Škofja Loka and Amar Kaltak from class

8.a presented our school with a power point presentation made by Jan Novljan and Tina

Družinec, both from class 8.b. We were really pleased with the meeting because we learnt some

facts about other countries, and we had fun with other pupils. Our mentor for the presentations

was Nika Lebar and the coordinator of the project is Svjetlana Urbančič.

Written in English by Tinkara Koman, 9. c
 

KONČNO SMO SE SPOZNALI
 

9. 12. smo imeli prvo srečanje z učenci partnerskih držav pri projektu Erasmus+: Reading books

through the lens of STEAM. 

Virtualno srečanje po povezavi ZOOM je pripravila koordinatorska šola iz Litve. Učenci smo v

angleščini predstavili svojo državo, domači kraj in/ali šolo. Katja Potočnik iz 9. c je predstavila

Slovenijo, Tinkara Koman iz 9. c Škofjo Loko in Ammar Kaltak iz 8. a našo šolo; Jan Novljan in Tina

Družinec, oba iz 8. b, sta pripravila predstavitev šole v PowerPointu. S srečanjem smo bili zelo

zadovoljni, saj smo se naučili tudi nekaj dejstev o posamezni državi in kako se pozdravi v različnih

jezikih.

 

L I T V A :  V I R T U A L N O  S R E Č A N J E



19. 1. 2022 smo imeli drugo virtualno srečanje po

povezavi ZOOM z učenci partnerskih šol iz projekta

Erasmus+. Iz naše šole so sodelovali naslednji učenci: Tina

Družinec, Neja Potočnik in Jan Novljan, vsi iz 8. b, Ema

Zakotnik, 8. a, Jera Košenina in Vid Kadivec iz 8. c, ter

Neja Jamnik, Nina Bergant, Sara Rupar, Katarina Jugovič

in Gašper Kavčič, vsi iz 8. d; iz 9. c pa Blaž Bukovnik, Anja

Demšar, Katja Potočnik in Tinkara Koman.

Učenci so predstavili naše dosedanje delo svojim

vrstnikom v angleškem jeziku. Katja Potočnik in Anja

Demšar sta povedali, katere dejavnosti smo opravili do

sedaj: branje knjige Mali princ, interpretacija besedila ter

risanje glavnega junaka. In kaj smo mi pripravili za

srečanje? Tina Družinec, Neja Potočnik in Jan Novljan, vsi

iz 8. b, so predstavili spremljanje rastlin od semena do

cveta ob pomoči predstavitve PPT. Učenci iz 8. d pa so

pred razredom narisali nekaj motivov iz našega osončja

in postopek nastajanja stenske poslikave posneli na film,

ki je bil tudi predvajan na srečanju. Naši učenci so se

dobro odrezali in odlično zastopali našo šolo.

 

Naslednji dan smo spoznavali predvsem ozvezdja. Učenci so za ogrevanje rešili kviz po aplikaciji Kahoot!

o znamenjih zodiaka. Naši učenci so se najbolje odrezali, saj so zasedli prva tri mesta. Sledila so navodila

za praktično delo. Vsak učenec je izdelal svoje znamenje zodiaka. Pomagali so si z različnim materialom,

npr. fižol, lesene paličice, stiroporne kroglice, gumbi, slamice, svinčniki, zobotrebci ipd. Svoje izdelke so

pokazali vrstnikom iz drugih držav. Za konec so rešili še en kviz in po aplikaciji menti.com zapisali svoja

razmišljanja o prebrani knjigi Mali princ. Naj fotografije povejo ostalo.

 



THE SECOND PROJECT MEETING – JANUARY 2022

The First Day: 19 January 2022 

Today, we were a part of the second online meeting via Erasmus+ project, which took place on an app

called Zoom, where we met with partner schools from different countries.

The pupils from our school who participated: Ema Zakotnik, 8. a, Tina Družinec, Neja Potočnik, Jan Novljan, 8.

b, Jera Košenina, Vid Kadivec, 8. c, Neja Jamnik, Nina Bergant, Sara Rupar, Katarina Jugovič, Gašper Kavčič,

8. d and Blaž Bukovnik, Anja Demšar, Katja Potočnik, Tinkara Koman 9. c.

At the meeting we told everyone about everything we had done related to the project: Anja and Katja told

the pupils from other countries about all the activities that we did in connection to the project (we read the

book Little Prince, drew the main character, etc.). Tina, Neja P. and Jan told everyone about how they

grown their own flower and showed them photos of the progress. Pupils from class 8.d drew motives from

our solar system, filmed the process and then showed the video to everybody.

The Second Day: 20 January 2022 

Today we mainly talked about constellations. First, we did a quiz with the app called Kahoot! about Zodiac

signs. From all the countries we did the best, since the first three places were all taken by Slovenian pupils.

Then everyone made their own zodiac sign from materials like peas, wood sticks, buttons, straws,

Styrofoam balls and toothpicks. We showed our work to the pupils from other countries. At the end we did

another quiz, but this time on the app menti.com, where we wrote our thoughts about the book The Little

Prince.

Written in English by Katja Potočnik, 9. c

 



Litovska pisateljica in ilustratorka Kotryna Zyle nas je popeljala po njenem procesu nastajanja knjig v povezavi z

mitologijo Litve. Pokazala nam je natančne postopke pisanja ter ilustriranja knjig. Pri vsaki sliki je najprej

fotografirala navdih za sliko ter jo s svinčnikom skicirala, jo skenirala in prek tabličnega računalnika pobarvala.

Napisala je 5 knjig in skoraj vse so v povezavi z litovsko mitologijo. Njena knjiga se zdi zelo zanimiva in ilustracije so

zelo izvirne. Zoom sestanek je bil zanimiv, smešen in poučen. Srečali smo se z vrstniki iz drugih držav, ki sodelujejo v

projektu Erasmus+.

Ema Fojkar, Lea Umek, 9. b

Poslušali smo pisateljico in ilustratorko knjig za otroke gospo Kotryno Zyle iz Litve. Skoraj vse knjige, ki jih je napisala

so mitološke. Napisala je pet knjig. Pri ilustraciji bitij iz knjig si pomaga s ogledom fotografij ljudi v različnih pozah.

Nato nariše skico slike, na koncu pa jih pobarva na računalniku. Pri delu ji pomaga družina. Predstavila nam je svoje

delo The Big Book of Creatures. Predstavitev nama je bila zelo všeč, saj sva izvedela veliko novih in koristnih

informacij o nastajanju knjige.

Matej Skoko, Domen Juričan, 9. b

Kotryna Zyle nam je predstavila svojo knjigo o mitoloških bitjih iz Litve. Meni osebno so bile najbolj všeč njene

ilustracije, bile so res mojstrske. Za vedno so bom zapomnil ognjeno bitje, ki pomaga revnim ljudem in sploh nisem

vedel, da obstaja. Vesel sem, da sem bil prisoten ob tako zabavni predstavitvi, kjer smo se smejali in spoznali, kako

poteka proces nastajanja ilustracij v knjigah.

Blaž Bukovnik, 9. c

Danes smo spoznali pisateljico in ilustratorko Kotryna Zyle iz Litve, ki nam je predstavila svojo knjigo o litovski

mitologiji . Pokazala nam je tudi proces izdelave knjige in njenih ilustracij, pri čemer nam je pokazala začetne slike

ilustracij, pri katerih smo se dobro nasmejali. Na koncu smo jo tudi sami povprašali o njenem delu in ona nam je z

veseljem odgovorila. Srečanje mi je bilo všeč, saj je bilo zabavno in unikatno.

Tinkara Koman, Anja Demšar, 9. c

 

9. marca 2022 smo imeli tretje virtualno srečanje z učenci

partnerskih šol, ki sodelujejo v projektu Erasmus+. Strnili smo nekaj

vtisov naših učencev.

Pogovarjali smo se z gospo Kotryno Zyle, ki je napisala knjigo o

mitoloških bitjih, posvečeno otrokom. Predstavila nam je vsa bitja,

ki so omenjena v knjigi, in nam prikazala nastajanje ilustracij.

Najina najljubša boginja je t. i . Mati narava, saj je zelo pristno

narisana. Iskreno pa sva se nasmejali slikam nje in njenega moža,

ki so ji pomagale pri risanju mitoloških junakov. Po končani

predstavitvi smo avtorici lahko zastavili nekaj vprašanj. Povedala

nam je vse - od inspiracije za knjigo pa do izdaje. Današnje

srečanje se nama je zdelo zelo zabavno, zanimivo in polno novih

informacij. Upam, da se kmalu spet vidimo na kakšnem zoomu ali

pa celo v živo in se pogovorimo še o kakšni novi temi.

Iza Trop, 9. b, Katja Potočnik, 9. c

 



We listened to a writer and illustrator of children’s books

Kotryna Zyle from Lithuania. Almost all the books she wrote

are mythological. She has written five books. To illustrate

creatures from the book she helped herself with picture of

different poses. Then she drew a sketch and at the end

colored it on a computer. Her family helps her with her work.

She presented her book: The Big Book of Creatures. We liked

the presentation because we learned a lot of new and helpful

information.

Matej Skoko, 9.b, Domen Juričan, 9.b

 

THE THIRD PROJECT MEETING – MARCH 2022

On 9 March 2022, we had our third virtual meeting with pupils from schools that are participating in the Erasmus+

project. The meeting was prepared by the coordinating school from Lithuania.

We gathered some impressions of our pupils:

We were talking with miss Kotryna Zyle, who wrote a book about mythological creatures, dedicated to kids. She

introduced all the creatures, which are mentioned in the book, and she also showed us how the illustrations were

made. Our favorite goddess is Mother Nature because it was drawn very beautifully. We were laughing a lot when

she showed us the pictures of her and her husband, who helped her with the drawings of the mythical creatures.

After the presentation we asked some of our questions in the chat. She told us everything: from her inspiration for

the book and all the way to the very end of making the book. Today’s meeting was a lot of fun and very interesting.

And we also gathered a lot of new information. We hope that we will see each other soon and that we might talk

about some new topics.

Iza Trop, 9.b, Katja Potočnik, 9.c

Lithuanian writer and illustrator Kotryna Zyle showed us the process of making the book about mythology of

Lithuania. She showed us specific procedures of writing and illustrating of the book. For every picture she showed

us, she explained where she found the inspiration for it and then she showed us the sketch. She wrote five books

and almost all of them are related to Lithuania’s mythology. Her books seem very interesting and the illustrations are

very original. The zoom meeting was a lot of fun, interesting and educational. 

Ema Fojkar, 9.b, Lea Umek, 9.b

 

Kotryna Zyle introduced her book about mythological creatures from Lithuania. I l iked her illustrations the

most. They were professionalJ. I will remember the fire creature who help poor people forever. I am happy

that I was at this meeting, because we laughed a lot and we have seen the process of making the

illustrations for the book. 

Blaž Bukovnik, 9.c

Today we met Kotryna Zyle who is a writer and an illustrator from Lithuania. She introduced her book about

Lithuanian mythology. She showed us the process of making the book and her illustrations. She first showed

us the starting pictures of her illustrations which were very funny to all of us. At the end we asked her some

of our questions about the book. We liked the meeting because it was very interesting and unique.

Tinkara Koman, 9.c, Anja Demšar, 9.c

Written in English by Anja Demšar, 9. c

 



V DEŽELI SLADOLEDA, TESTENIN IN ZGODOVINE
 

Od 10. do 15. aprila 2022 smo bili na izmenjavi učencev z italijansko osnovno šolo Istituto

Comprensivo 6 iz Imole. Devet učencev – Tina Družinec, Neja Potočnik in Jan Novljan iz 8. b, Matej

Skoko in Domen Juričan iz 9. b, Blaž Bukovnik, Anja Demšar, Tinkara Koman, Katja Potočnik iz 9. c –

so spremljale naslednje učiteljice: koordinatorica projekta Erasmus+ na šoli in učiteljica slovenščine

Svjetlana Urbančič, učiteljica biologije Petra Kavčič, učiteljica računalništva Jerneja Bokal, učiteljica

angleščine Nina Granda.

Sledijo vtisi učencev.

 

I Z M E N J A V A  Z  I T A L I J A N S K O  Š O L O  V
I M O L I

Nedelja, 10. april 2022

Po šesturni vožnji z avtobusom smo prispeli v Imolo. Spoznali smo naše gostitelje. Najprej smo bili sramežljivi, saj njihovo

znanje angleščine ni tako dobro. Odpeljali smo se do njihovih domov, kjer smo spoznali njihovo družino. Razkazali so nam

svoj dom in nas povprašali o Sloveniji . Vsak je s svojim gostiteljem delal razno razne reči (npr. obiskali nakupovalne centre,

šli na kratek sprehod po Imoli …). Radovedni, smo komaj čakali na večerjo, ki nas ni razočarala. Jedli smo od testenin do

lazanje, sladoleda, pice ipd. Po večerji smo gledali filme oziroma igrali videoigre. Zaželeli smo si lahko noč in odšli spat.

Jan Novljan, Neja Potočnik, Tina Družinec, 8. b

V nedeljo smo bili na avtobusu 6 ur. Bilo nas je 8 in imeli smo se super, čeprav sem devetošolce spoznala šele en teden

pred odhodom. Zelo sem se veselila, da bom spoznala družino, pri kateri bova bivali skupaj s Tino. Ko smo prišli v njihovo

stanovanje, sva odložili prtljago in se skupaj z najino gostiteljico Saro odpravili v nakupovalni center zraven njihovega

bivališča. Zdelo se mi je zelo smešno, ko je gostiteljica Sara rekla, da je to le majhno nakupovalno središče, v resnici pa je

bilo večje od BTC-ja v Ljubljani. Na ogledu nismo bile same, ampak se nam je pridružila še Sarina prijateljica Vittoria, ki je

tisti teden gostila našo devetošolko Anjo.

Neja Potočnik, 8. b

 



V nedeljo smo se okoli 11. ure pred šolo zbrali vseh 9 učencev Erasmus izmenjave in 4 učiteljice, ki so nas

spremljale. Tako smo se vsi skupaj z voznikom odpravili na 6 urno popotovanje proti Imoli. Med potjo smo se

dvakrat ustavili na malici in odmoru za stranišče. Pred samo izmenjavo sem bila polna predsodkov o tem,

kako se bomo med seboj ujeli 3 učenci osmega razredov in 6 učencev devetega razreda, ki se pred tem

nismo nikoli resnično pogovarjali, a moram poudariti, da sem že po samo parih urah pogovora in smeha

odpravila vse predsodke in se samega tedna veselila še enkrat bolj. Ko pa smo končno prispeli v Imolo, so nas

tam pričakali naši gostitelji . Moja prva gostiteljica je bila Linda, ki me je že samo v nedeljo predstavila polovici

svoje velike italijanske družine.

Katja Potočnik, 9. c

 

 

Ponedeljek, 11. aprila 2022

V ponedeljek smo zjutraj najprej pojedli okusen in obilen zajtrk, nato pa so nas odpeljali do šole, kjer smo se

vsi zbrali v telovadnici. Italijanski šolski band nam je zaigral nekaj za dobrodošlico, potem pa smo imeli

delavnico, pri kateri je vsak naredil knjigico, v katero je napisal, kaj bi rad odstranil s sveta, nato pa smo jih

zažgali. V drugi delavnici smo morali napisati stvar, ki bi jo radi obdržali in razložiti zakaj. Nato smo se razdelili

v skupine in se s svojo skupino igrali razne besedne igre in spoznavali drug drugega. Okoli 13. ure se je večina

odpravila domov na kosilo. Ob 15. uri so nas razdelili v tri skupine in čakale so nas tri delavnice. Jaz sem bila v

skupini skupaj z Blažem in še ostalimi vrstniki iz različnih držav. Pri prvi delavnici smo delali poskuse v povezavi

z ognjem, ki pa niso ravno uspeli. Vsi iz Slovenije smo se strinjali, da če bi potek poskusov videla naša učiteljica

kemije, bi jo bolela glava. Pri drugi dejavnosti smo delali plakate o knjigah in odigrali kviz o knjigi Fahrenheit

451, pri katerem nismo ravno blesteli. Pri zadnji delavnici, ki je potekala do 18. ure, smo iz besedila knjige

označili par besed in jih povezali v poved. Po zaključku delavnic smo se vsi skupaj peš odpravili do bližnje

picerije, kjer smo se najedli odlične pice in naklepetali. Okrog 21. ure pa so nas starši gostiteljev odpeljali

domov. 

Tinkara Koman, 9. c

 



Dopoldne so nas Italijani še uradno sprejeli s prireditvijo, kasneje v dopoldnevu pa smo sodelovali v raznih

delavnicah. Meni najljubša ura je bila, ko smo se igrali vsem znano igro vislice z besedami, ki so povezane s

projektom Erasmus. Kosilo smo imeli pri gostiteljih in če bi ga morala opisati, bi rekla, da je bilo obilno in zelo

okusno. Popoldne smo zaključili s samo še več hrane, in sicer s skupinsko večerjo v piceriji, kjer je smeh in

veselje prav odmevalo. 

Katja Potočnik, 9. c

 

 

V ponedeljek smo bili cel dan v šoli. Bilo je zelo zabavno, saj so naju s Tino in še dve iz Litve dali v razred

angleščine, kjer so na učenci intervjuvali. Spraševali so nas vse mogoče stvari o nas in naši državi. Skratka, bilo

je super. Zvečer smo bili vsi v piceriji na večerji, kjer smo jedli odlično pico in se zabavali.

Neja Potočnik, 8. b

 



Torek, 12. aprila 2022

Dan smo začeli z okusnim Italijanskim zajtrkom. Nato smo se ob osmih dobili pred šolo in skupaj odpravili v

grad Rocca Sforzesca, kjer smo odkrili še več zanimivih dejstev o italijanski zgodovini in kulturi. Videli smo

veliko starega orožja, med drugim tudi pištole in krogle za katapult. Po ogledu gradu smo obiskali še dvorec v

centru mesta, tam nam je vodička, ki je tudi učiteljica angleščine na šoli, povedala zgodbo, da je lastnik

dvorca po smrti njegove žene naredil lutko in jo vsak večer s seboj vzel v posteljo. Dvorec so gradili več

stoletij, zato smo si lahko prav dobro ogledali razlike gradnje v različnih obdobjih. Prav tako so nas fascinirale

postelje, saj so bile zelo velike in po našem okusu preveč kičaste. Po obisku dvorca smo bili povabljeni v

sobano, kjer se izvajajo občinski zbori. Tam nam je predstavnica dirkalne proge za formulo 1 in skrbnica za

družbene stike povedala, da smo zelo dobrodošli v Italiji in da bojo dirkalno progo odprli samo za nas. 

Prosti čas smo ga izkoristili za pokušnjo italijanskega sladoleda, ki se je izkazal za zelo dobrega. Sledilo je

sprehod po mestu in prihod pred šolo. Tam so nas pa že pričakali izvajalci italijanske folklorne skupine. Začeli

smo se učiti italijanske plese, sledili pa so mu še narodni plesi vseh prisotnih držav, tudi Slovenije. Ker smo bili

že malo pozni, smo hitro odkorakali na dirkališče Enzo e Dino Ferrari v Imoli. Tam smo se posedli na tribune in

poslušali razlago o zgodovini dirkališča. Po sprehodu v znanem parku smo videli tudi ovinek, na katerem se je

leta 1994 smrtno ponesrečil odličen dirkač formule 1, Brazilec Ayrton Senna. Pozno popoldne smo se družili z

gostitelji in se pripravili za spanje, v glavah pa nam je odmevala misel o naslednjem dnevu.

Blaž Bukovnik, 9. c

 

 

V torek smo obiskali dirkalno progo Enzo e Dino Ferrari, kjer nam je vodička povedala nekaj osnovnih

informacij. Prav tako smo izvedeli o smrti brazilskega dirkača formule 1 Ayrtona Senna, ki je umrl prav na tej

progi. V bližini je postavljen tudi njegov kip. Po ogledu dirkališča naju je z Janom gostitelj odpeljal na tekmo

odbojke.  Prišel pa je se Blaž saj je prav tako njegov gostitelj imel isto tekmo. Skupaj smo navijali za Imolo.

Matej Skoko, 9. b

 



V Imoli smo med drugimi znamenitostmi obiskali tudi dirkališče formule 1. Ko smo prišli tja, smo najprej videli

kipec avtomobilov Ferrari. Odpravili smo se do parkirišča, kjer smo šli po stopnicah na tribune. Posedli smo se

in italijanske vodičke so nam razložile zgodovino dirkališča in kako se je razvijalo. S tribun so se videli boksi.

Malo smo se še "pofotkali" in se odpravili do slavnega zavoja, na katerem je umrl dirkač formule ena Ayrton

Senna.

Jan Novljan, 8. b

Ta dan je bil zame še posebno edinstven, saj sem praznovala moj 15. rojstni dan. Moja gostiteljica je s svojo

družino poskrbela, da sem praznovanje začela že na vse zgodaj s palačinkami, rojstnodnevno pesmijo in

darili . Kljub temu pa se je zvrstilo ogromno aktivnosti in dogodkov. Najbolj nepozabni so zame sigurno bili

italijanski tradicionalni pevci in plesalci, ki so nam pripravili celo predstavo in nas nato vse skupaj naučili še

tradicionalen ples vsake v projektu sodelujoče države, ki pa je bil saj za Slovenijo popolnoma zgrešen, ampak

smo se vseeno zabavali, kar je najpomembnejše. Vsekakor pa sem si zapomnila tudi ogromen grad v centru

Imole Rocca Sforzesca (Sforza Castle), pred katerim je travnata preproga, saj izgleda kot iz pravljice.

Popoldne smo se odpravili na dirkalno progo formule 1, ki se imenuje Enzo e Dino Ferrari, kar je vsekakor

zanimiva in edinstvena izkušnja. Zvečer sem na večerji spoznala še drugo polovico širše družine moje

gostiteljice, ki mi je pripravila celo rojstnodnevno torto in še nekaj malenkosti v poklon mojemu rojstnemu

dnevu.

Katja Potočnik, 9. c

 

 

V torek smo bili v zgodovinskem delu mesta Imola, kjer smo si ogledali Rocco Sforzesco in Palazzo Tozzoni

House Museum. Po kosilu pa smo si ogledali dirkališče Enzo e Dino Ferrari in mineralni park v bližini. Poleg

tega, da smo v Imoli šli na odličen sladoled, se veliko drugega ni zgodilo. 

Neja Potočnik, 8. b

 

https://en.wikipedia.org/wiki/Sforza


Smo že na polovici izmenjave. Odpeljali so nas v bližnjo dolino reke Santerno, kjer smo si ogledali večji grad

Castel del Rio, nekakšen povojni muzej, prečudovit in precej visok most Alidosi iz leta 1499, ki smo ga najprej

narisali, nato pa pod njem iz naših teles sestavili znak za mir, v rokah pa smo držali balone v barvi

ukrajinske zastave, kot izraz podpore. Spet je sledila skupinska večerja, ki pa se je s pomočjo strastne

italijanske energije spremenila v pravi žur. Ko smo se z avtobusom pripeljali nazaj v Imolo, pa je zame sledil

še glavni dogodek dneva - in to je bila »selitev«. Na ta dan sem namreč menjala gostiteljico, pri kateri pa je

že začasno bivala tudi Grkinja. 

Katja Potočnik, 9. c

V sredo smo obiskali dolino Santerno, kjer smo risali most Alidosi. Pod mostom smo z baloni naredili znak

miru. Most Alidosi je 42-metrov dolg most, postavljen leta 1499. Postaviti ga je dala italijanska plemiška

družina Alidosi. Nato smo šli v bližnjo zelo dobro Italijansko restavracijo na tradicionalno večerjo. Sledila sta

ples in zabava do poznih ur. 

Matej Skoko, 9. b

 

Sreda, 13. aprila 2022

Sreda mi je bila od vseh dni še najbolj všeč, saj smo šli v vasico v dolini reke Santerno Castel del Rio. Najprej

smo si ogledali vojaški muzej iz 1. svetovne vojne. Ob reki Santerno smo risali starodavni most Alidosi iz leta

1499 z 42-metrskim lokom. Vsi učenci, Italijani in drugi, smo s telesi naredili simbol miru. Ker pa je pihal veter

in smo v rokah držali balone, nam je veliko balonov odpihnilo in počilo. Tudi večer je bil nepozaben, saj smo

po okusni večerje v restavraciji naredili zabavo, kjer smo peli in plesali.

Neja Potočnik, 8. b

 

Četrtek, 14. aprila 2022

V četrtek smo z vlakom odšli v Raveno, mesto mozaikov. V mestu smo si ogledali nekaj znamenitosti:

mavzolej Galla Placidia, baziliko Sant’Apollinare Nuovo, cerkev San Vitale, vse iz 5. oz. 6. stoletja. Brez

sladoleda tudi tokrat ni šlo. Ko smo šli svobodno za pol ure po trgovinah, je bil čas kosila in vse se je zaprlo.

V upanju sva z Janom šla po mestu, a na koncu sva našla le knjigarno, v kateri pa žal nisva našla primernih

daril.

Neja Potočnik, 8. b

 

https://www.britannica.com/place/Mausoleum-of-Galla-Placidia
https://www.britannica.com/place/SantApollinare-Nuovo
https://www.britannica.com/place/Church-of-San-Vitale


Do Ravene smo prišli z vlakom, nato pa smo si najprej ogledali nekaj muzejev in cerkev. Mesto ima bogato

kulturno dediščino in je pod zaščito Unesco. Z učiteljicami smo se odpravili po ulicah, polnih trgovinic,

ustavili pa smo se še na sladoledu. Dobili še nekaj prostega časa, ki pa se je meni in verjetno vsem ostalim,

najbolj vtisnil v spomin. 

Tinkara Koman, 9. c

S sredo smo se poslovili od šole in dejavnosti v njej, saj so se s četrtkom v Italiji začele velikonočne počitnice.

Na vse zgodaj smo se tako dobili na železniški postaji in se odpravili v Raveno. Tam smo si pogledali kar

nekaj zgodovinskih stavb in se vstavili na sladoledu ter v skoraj vsaki trgovinici s spominki, kjer smo si več

ali manj vsi kupili po vsaj eno zapestnico. Ko smo se okoli treh popoldne vrnili v nam že domač kraj, smo se

razšli z učiteljicami in se vsi Slovenci z našimi gostitelji odpravili v mesto na sladoled. Ta izkušnja bi lahko bila

popolnoma običajna, ampak nas je na ulici ustavila neka ženska srednjih let, ki ni bila popolnoma jasnih

misli in nam je začela slediti, mi pa smo se ji skrivali ter izmikali kot v kakšnem filmu. Bili smo polni

adrenalina, a z nasmeškom do ušes, kar v dobri družbi ni težko doseči. Zvečer sem se malenkost bolj

povezala z mojo novo gostiteljico, njeno družino in gostjo iz Grčija. Če sem iskrena, bi se morda na trenutke

raje vrnila k svoji prvi gostiteljici in njeni družini, a sem se vseeno trudila biti vljudna in prijazna..

Katja Potočnik, 9. c

V Ravenni smo hodili po ogledih vsaka država zase in smo si ogledali zanimive stvari. Še posebej mi je bila

všeč cerkev San Vitale. Najbolj od vsega pa sem uživala ob dobrem sladoledu.

Tina Družinec, 8. b

 



Petek, 15. aprila 2022

Pa smo že prišli do zadnjega dne. Tudi danes smo se dobili na železniški postaji, kamor me je skupaj z

gostiteljico in Grkinjo pripeljala zelo energična prijateljica gostiteljičine mame, ki naju je obe gostji zelo bogato

obdarila, predvsem s svojim nasmejanim obrazom in smehom. Tako smo se tudi tokrat posedli na vlak in

odpeljali. Ogledali smo si Bologno, kjer je bila izkušnja, podobna kot v Raveni, čeprav mi je bila Ravena kot

mesto bolj všeč, v Bologni pa smo sigurno nakupili več spominkov, kot so npr. majice, obeski, darila za

domače. Domov smo se odpravili direktno iz Bologne s krajšim postankom za malico, da še zadnjič okusimo

italijansko hrano, pa čeprav iz trgovine oz. črpalke ob avtocesti. V dobri družbi in ob veliko glasbe je tako

hitro minilo nekaj ur, skozi katere smo se pripeljali nazaj v našo ljubo domovino.

Katja Potočnik, 9. c

V petek smo bili spet na vlaku, kar mi je bilo zelo všeč, saj so bili zelo moderni. Obiskali smo Bologno. Kljub

temu da smo se že v mestu poslovili od Italijanov, so še trikrat pritekli za nami za slovo. Potem smo vsi v eni

trgovini končno kupili spominke in darila za domače in odšli na avtobus proti domu.

Neja Potočnik, 8. b

 

V Bologni smo se skupinsko slikali pred kipom Zeusa (grškega boga) in si pogledali katedralo di San Pietro, ki

je bila ogromna. Ločili smo se od ostalih držav in se poslovili ter se odpravili na neko tržnico, kjer smo lahko

kupili še kakšen spominek. Spet smo jedli odličen sladoled.

Tina Družinec, 8. b

V Bologno smo se prav tako odpravili z vlakom in se najprej sprehodili do dveh trgov Maggiore in Netuno, si

ogledali cerkev sv. Petronija in sv. Štefana. Mogočen Neptunov vodnjak je glavni mestni simbol, poleg dveh

stolpov Asinelli seveda. Nato smo se še sami sprehodili po ulicah, ki so bile v primerjavi z Raveno precej večje,

bolj hrupne in manj umirjene. Pri avtobusu smo se še zadnjič poslovili od naših gostiteljev in se odpravili na

pot domov, ki je bila polna petja in smeha.

Tinkara Koman, 9. c



Ponedeljek, 16. maja 2022

Prvi dan izmenjave se je pričel s prireditvijo, ki

so si jo ogledali gostje iz Grčije, Romunije,

Bolgarije, Italije in Litve. Pozdravila sta jih tudi

ravnateljica OŠ Cvetka Golarja, gospa Karla

Krajnik, ter župan občine Škofja Loka, gospod

Tine Radinja. Prireditev so ob pomoči svojih

mentorjev pripravili naši učenci. Otvorili sta jo

Anja Demšar in Iza Trop, ki sta se predstavili s

skladbo skupine Tabu, Poljubljena, nato sta

občinstvo razgrela plesalec Val Korenčič in

bobnar Lenart Zakotnik. Z odlično

interpretacijo pesmi Unstoppable sta se

predstavili zmagovalki projekta Cvetko ima

talent, Tinkara Kandus in Teja Zupanc.

Prireditev so popestrili tudi pevke in pevci

otroškega in mladinskega pevskega zbora ter

članice Impro skupine DRAMC. Za povezovanje

prireditve v angleškem jeziku je poskrbel Jan

Novljan. Rdeča nit prireditve je bila znanost oz.

navezava na kratico STEAM (Science,

Technology, Engineering, Art, Mathematics).

Igralci Impro skupine DRAMC so skozi

improvizacijske discipline prikazali delčke

razvoja znanosti in umetnosti skozi zgodovino

in pomen znanstvenih spoznanj v vsakdanjem

življenju. Mentorica in vodja prireditve je bila

Nika Lebar. Prireditev si oglejte na povezavi
tukaj .

 

GOSTILI SMO 28 UČENCEV IN 12 UČITELJEV IZ
PETIH DRŽAV 

 

Od 16. do 20. maja 2022 smo izvedli tretje
srečanje v projektu Erasmus+ na naši šoli.  V
pestrem programu, ki so ga pripravili učenci in
mentorji naše šole, so gostje preživeli nepozaben
teden. Poleg delavnic na šoli v duhu STEAM so
spoznali tudi kulturno in naravno dediščino
Slovenije. 

 

G O S T O V A N J E  N A  N A Š I  Š O L I

Šola je pripravljena na sprejem gostov.

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=1nDQeBV4E0Y&feature=youtu.be


V sredo in četrtek smo imeli delavnice s pristopom

STEAM.

Sreda, 18. maja 2022

Cilj delavnice z naslovom Rap music around the world

je bil spoznati družbeno-kritične teme v rap glasbi. Z

učenci smo najprej na kratko ponovili vsebino knjige Ne

ubijaj slavca (avtorica Harper Lee) in prisluhnili pesmi

Some of them (izvajalci Trkaj, Zlatko, King B Fine, T-set

..), ki se ukvarja s tematiko otrokovih pravic. Nato smo si

ogledali videospot izbrane pesmi, razložili slovnične

posebnosti ter na kratko povzeli vsebino.

Potem so gostujoči učenci izdelali plakat, kjer so

predstavili rap komad po svojem izboru, napisali refren,

nalepili besedilo pesmi ter priložili fotografijo izvajalca

ali videospota. Na koncu je vsaka država predstavila

svoj izdelek, prisluhnili pa smo tudi izbrani skladbi vsake

države. Zanimiva je bila raznolikost jezikov in pisav.

Učenci so bili nad delavnico navdušeni. Izvajalki sta bili

učiteljici Nina Granda in Nika Lebar. Ogled delavnice
tukaj.

 

Torek, 17. maja 2022

Mednarodna skupina si je dopoldne ogledala

Postojnsko jamo in vivarij, popoldne pa so

občudovali ptice v Naravnem rezervatu

Škocjanski zatok pri Kopru.

 

Popoldne so po vodenem ogledu Loškega gradu in

delavnici kaligrafije gostje odkrivali skrivnosti in lepote

našega srednjeveškega mesta. Učenci, razdeljeni v

skupinah po državah, so morali v čim krajšem času

obiskati loške znamenitosti, pravilno odgovoriti na

osemnajst vprašanj ter se fotografirati na kontrolnih

točkah. Najboljša je bila skupina deklet iz Bolgarije. Da

niso zašli s poti, so bedeli nad njimi naši učenci: Ammar

Kaltak, Ema Zakotnik, Vid Kadivec in Sara Rupar.

Gradivo je pripravila Jerneja Bonča, prof. zgodovine.

 

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=zh3V_xXQ7i4&feature=youtu.be


Popoldne smo namenili obisku Blejskega gradu, sprehodu po Bledu in sladkanju z znamenito kremno rezino. Že na

avtobusu sta goste nagovorila učenca Tina Družinec, ki je povedala legendo o nastanku Blejskega jezera, in Matej

Skoko, ki je predstavil Bled in Blejski grad. 

 

Učiteljica kemije Jasmina Vidovič je

pripravila delavnico z naslovom The

secret of colours in forensic science.

Za uvod v delavnico je izvedla

demonstracijski poskus "kemijska

megla". Kromatografija je tehnika

ločevanja snovi, ki je koristna tudi v

forenzični znanosti. Učenci so s

pomočjo kromatografije raziskali

sestavo flumastrov in barvil v

bombonih. Ogled delavnice tukaj .

 

Četrtek, 19. maja 2022

Pri učiteljica biologije Petri

Kavčič so učenci v delavnici z

naslovom Creation of the DNA

model izdelovali model DNA.

Učenci so spoznali molekulo

DNA, pomen DNA v forenziki,

osnovne gradnike DNA in se

naučili izdelati DNA iz papirja.

Ogled delavnice tukaj.

 

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=mCIMMM6NuZY&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=72STE1PMBj0&feature=youtu.be


Popoldne smo goste popeljali na ogled prestolnice

Ljubljane.
 

Pri delavnici z naslovom Lets do the mockingbird smo

se navdihnili po knjigi »Ne ubijaj slavca« in se odločili

izdelati slavca iz lesa v naravni velikosti. Izvajalci so

bili učitelji: Matevž Šifrar, Terezija Oblak in Maša

Tramte. Ogled delavnice tukaj.

 

Koordinatorice: (z leve) Romunka Andreea Radu, Grkinja Irene Salvaraki, Litovka Ina Stankevičiute,

Italijanka Annalisa Ricciardi, Bolgarka Svetla Ivanova in Svjetlana Urbančič, koordinatorica gostiteljica.

Petek, 20. maja 2022

Cilji delavnice z naslovom Impressions of Škofja

Loka/Slovenia/the book "To kill a Mocking bird" so bili, da

učenci s pomočjo PowerPoint predstavitve predstavijo svoja

spoznanja in obnovijo glavne teme obravnavane knjige »To Kill

a Mockingbird« avtorice Harper Lee, primerjajo življenje v

Sloveniji in v svoji državi (podobnosti in razlike), navedejo

delavnice, ki so jim bile všeč, predstavijo, kako so preživljali

svoj prosti čas v gostujoči državi, ustvarijo ilustracijo in v

svojem jeziku zapišejo sporočilo za državo gostiteljico. Celotno

predstavitev so učenci opremili s fotografijami, ki so nastale v

tednu gostovanja, in z lastnimi ilustracijami, dodanimi na

drsnico. Svoje PowerPoint predstavitve so učenci tudi

predstavili . Nadvse zanimivi so bili predstavljeni raznoliki vtisi

učencev, povratne informacije o delavnicah, povzetki in

interpretacija izpostavljenih tem knjige ter končna sporočila v

tujih jezikih. Izvajalke so bile učiteljice: Jerneja Bokal, Nika

Lebar in Nina Granda. Ogled delavnice tukaj.

 

S v j e t l a n a  U r b a n č i č ,  k o o r d i n a t o r i c a  E r a s m u s +

https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=0UXkNN2OgM8&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=aSlXidbLI1g&feature=youtu.be


Tudi Cvetkogolarji vključeni v projekt Pirati plastike – dajmo, Evropa!

Pirati Plastike – dajmo, Evropa! (Plastic pirates - Go Europe!) je mednarodni

projekt skupnostne znanosti, saj v njem sodelujejo Nemčija, Portugalska in

Slovenija, ki se v okviru svojega skupnega predsedovanja Svetu Evropske

unije kot trio predsedstev v letih 2020 in 2021 zavzemajo predvsem za

čista morja, oceane, reke ter naravo, ki jih obdaja. 

V boj proti onesnaževanju s plastičnimi odpadki ter za čiste vode in

ohranjanje naravnih virov za prihodnje generacije v združeni Evropi se je

vključila tudi OŠ Cvetka Golarja. 

Učenci 6. in 8. razreda smo se skupaj z mentoricama Petro Kalan in Petro

Kavčič podali na obrežje reke Sore, kjer smo ugotavljali, koliko plastike je

v naši reki.

Prvi dan smo iskali makro (večje) in mikro (manjše) koščke plastike. To smo

storili tako, da smo s suškega mostu v reko spustili mrežo z majhnimi

luknjami, da bi tako ujeli makro in mikro plastiko. Mreža je bila eno uro v

vodi, mi pa smo ta čas raziskovali na obrežju reke. Opazili smo, da je

obrežje močno poraščeno z dresnikom in da se je težko prebiti do vode. 

Pri naslednji nalogi smo se razdelili v tri skupine: s pomočjo sita smo

presejali nekaj mivke. Razen manjših odpadkov v njej nismo našli koščkov

plastike, kar je pravzaprav pohvalno. Ko smo se vračali, smo iz reke Sore

potegnili mrežo, v katero se je ujelo nekaj listja, večjih delcev plastike pa

nismo ujeli. Mrežo smo nato posušili in poslali v analizo na Morsko biološko

postajo Piran.

Drugi dan smo ob reki nabrali približno 7 kg odpadkov. Razvrstili smo jih v

skupine: plastika, steklo, papir, drugi odpadki. Plastike za enkratno

uporabo ni bilo veliko, šokirali pa so nas kozarci za sadno kupo, ki so bili

pod drevesom ob reki, čeprav je zabojnik za steklo nedaleč stran. Tudi

vreča s smetmi, ki smo jo opazili prvi dan (ostanki piknika), je bila naslednji

dan odstranjena. Med odpadki so prevladovali steklovina in pločevinke,

kar potrjuje dejstvo, da se ob reki ljudje radi zadržujejo. Bolj žalostno pa je

spoznanje, da za seboj ne znajo pospraviti.

Po končanem raziskovanju smo pobrali zbrano, vse zapisali in

dokumentirali tudi s fotoaparatom ter se odpravili domov. Čeprav nam

podatki niso všeč, se moramo zavedati, da se narava ne onesnažuje

sama, temveč jo mi. Rezultati analize nam bodo pokazali, koliko mikro in

makro plastike se nahaja v naši reki Sori.                    

Ammar Kaltak, 8. a

 

P I R A T I  P L A S T I K E

Justin Golob - Dan Zemlje

Aylin Šarić - Dan Zemlje



 

Letos smo krožek kvačkanje obiskovale učenke 6. razreda. Za krožek kvačkanja

smo se odločile, ker so nam všeč kvačkani izdelki in smo se želele tega naučiti.

Nekatere smo kvačkanje že poznale, ker smo doma videle mame kvačkati,

nekatere pa so spodbudile tudi mame, ki bi se rade naučile.

Najprej smo se naučile nakvačkati verigo in izdelale zapestnico z rožo. Nato smo

se naučile osnovnih zank in izdelale različne izdelke: rožo, žogico in prtiček. 

Nato so začeli nastajati tudi izdelki z malo naše domišljije: košarica, čebela,

obesek za ključe kit in drugi.

Krožek kvačkanje bomo naslednje leto še obiskovale, saj rade ustvarjamo in smo

rade v prijetni družbi.

Maja B., Neža D. in Neža R. iz 6. d, Zarja J. iz 6. b in Lucija J. iz 6. c

 

U T R I N K I  Z  I N T E R E S N I H
D E J A V N O S T I

KVAČKANJE



F O L K L O R N A  S K U P I N A
T R A T A

Učenci in učenke, ki obiskujejo folklorni krožek,

so letos nastopali na Območnem srečanju

otroških in odraslih folklornih skupin Ringaraja in

Le plesat me pelji . Srečanje je potekalo v sredo,

13. aprila 2022, na Osnovni šoli Ivana Groharja

Škofja Loka. Z odrsko postavitvijo Venček

plesov, avtorice Marije Trilar, je otroška folklorna

skupina Trata po mnenju ocenjevalke po kvaliteti

presegla območni nivo in dosegla regijski nivo,

žal pa je bilo regijsko tekmovanje odpovedano. 

 

Mentorice: Simona Jenko, Marija Trilar, Mojca Bogataj

 



F O L K L O R N A  S K U P I N A
T R A T A



 

V soboto, 11. 6. 2022, smo se planinci dveh šol – OŠ Škofja Loka Mesto in OŠ Cvetka Golarja –

odpravili na pohod na Nanos. Ta kraška planota, ki ločuje Primorsko od Notranjske, se razteza

na 12 km dolžine. Mi smo se povzpeli na najvišji del - Plešo. Naše izhodišče je bilo v Razdrtem.

Tam si je vsak lahko privoščil kakšen prigrizek in tekočino, nato pa smo začeli z vzponom.

Pot je bila sprva enostavna in vodila je skozi gozd, zato nismo imeli težav s soncem. Na

nekaterih odsekih pa je bila pot zelo zahtevna, pomagati smo si morali tako z rokami kot z

nogami. Na nekaterih najnevarnejših delih nam je oporo nudila jeklenica. Kljub zahtevnosti je bil

pogled ravno z najzahtevnejših pobočij najlepši. Lahko smo videli morje, Postojno, pokrajino, ki

se razteza širom dežele … Kot v pravljici. Vmes med potjo smo delali premore za vodo. Ko smo

po približno 2 urah hoje prispeli na vrh, smo se morali obleči v dolge rokave, saj je začel pihati

mrzel veter, ki pa ni pokvaril sončnega dne. Po malici na vrhu smo se v dolino odpravili po

položnejši poti. Na poti navzdol je bil prav tako lep pogled na vso pokrajino in pot, ki smo jo

prehodili, da bi tak razgled lahko imeli. Na poti navzdol smo se kratkočasili s klepetom. Videli

smo veliko rastlin, npr. materino dušico in kranjsko lil ijo. Ko smo prispeli, smo z občudovanjem

opazovali kraj, kjer smo se nahajali še 2 uri nazaj. 

Pohod na Nanos je bil za nas planince izrednega pomena, saj že 3 leta poskušamo pripraviti

pohod, ki pa ga je vedno pokvarilo vreme. Dokazali smo, da se vse da, če se hoče. 

        

Ammar Kaltak, 8. a

 

P L A N I N S K I  K R O Ž E K

P O H O D  N A  N A N O S





V petek, 3. 6. 2022, smo imeli naravoslovni dan. Šli smo v

gozd proti Godešiču. Med potjo smo se velikokrat ustavili in

se malo pomenili . Veliko smo se pogovarjali o naravi. Čez

nekaj časa smo prispeli do nogometnega igrišča na

Godešiču. Tam smo pojedli malico in rešili l ist z nalogami.

Ko smo list rešili, smo se odpravili nazaj proti šoli. Na poti

nazaj smo dobili lončke s povečevalnim steklom. Z lončki

smo ujeli manjše žuželke in si jih od blizu ogledali. Po

opazovanju smo jih spustili nazaj v naravo.

Ko smo prišli v šolo, smo se v razredu pogovorili, kaj je za

domačo nalogo. 

Kaja Pernuš, 2. R

NARAVOSLOVNI DAN
 

V petek smo imeli naravoslovni dan. Šli smo v

gozd, na travnik in na nogometno igrišče. Bilo je

zelo vroče. Bilo je zabavno, ko smo reševali list.

Pred reševanjem lista smo imeli malico. Za

malico smo imeli sendvič s salamo. Po malici

smo se lovili . Na poti nazaj smo se ustavili na

travniku, kjer smo v lončke s povečevalnim

steklom lovili živalice. Vrnili smo se utrujeni, a

zadovoljni, saj smo se imeli lepo. 

Jakob Zupanek, 2. R

V petek smo imeli naravoslovni dan. Šli smo k reki

Sori. S sabo smo imeli nahrbtnik za malico.

Velikokrat smo se ustavili, da smo se pogovorili .

Med potjo smo zašli, nato sta nam Simon in Miha

povedala pravo pot. Prišli smo do nogometnega

igrišča na Godešiču. Tam smo pojedli malico.

Potem smo rešili l ist z nalogami. Po končanem delu

nam je učiteljica dovolila, da se gremo še malo

poigrati. Po poti nazaj smo videli mrtvega krta. Na

poti nazaj nam je učiteljica dala lončke s

povečevalnim steklom. S svojim parom smo lovili

žuželke v lončke. Notri je bila čebela, pajek, lesna

osa, kobilica in metulj. Potem smo se srečni in

utrujeni vrnili .

Oto Vagner, 2. R

R I Š E M O ,  P I Š E M O ,
U S T V A R J A M O  . . .



Ustvarjanje grafik s tehniko linorez pri predmetu likovna umetnost, mentorica Vanja Jordanov.

ŽIVALI Z MADAGASKARJA
 





Prelepa si, o Sora, ti!

Gledam te,

kako si mirna,

mila ti.

V neštetih zelenih odtenkih

skozi dolino hitiš.

Razkošna si.

Ko počasi se vališ,

se mi lepa zdiš.

Zato ob tebi ždim,

da misli si zbistrim.

Prekrasna si, o Sora ti!

Žariš v soncu

in v senci se igraš.

V tvoji bistrini

se ogledujejo ptice,

metulji in drevesa.

Tvoje mehko,

počasno valovanje

čas odnaša in misli bistri.

V budnosti ponuja sanje 

in dušo miri.

Čez tolmune bežiš

in na ravnini spiš.

Včasih tiho žuboriš,

včasih kot grom bučiš.

Takrat vse ohromiš,

petje ptic zadušiš.

Ko počasi se vališ,

se mi lepa zdiš.

Zato ob tebi ždim,

da misli si zbistrim.

Prekrasna si, o Sora ti!

 

Tara Dečman, 9. a

Nastanek besedila je povezan z obravnavo pesmi

Soča Simona Gregorčiča. 



Bolečina

Živim, razmišljam,

jem in ležim.

Čakam, poslušam,

pišem, sedim.

Gledam ostale,

zabavajo se.

Sama sedim 

in jokam solze.

Nekdo prihaja!

Obrišem si lica.

Modre oči, lepe roke.

Lepa postava, ravni lasje.

Ona odpre usta:

Zgledaš grozno, huj' kot ž'vali!

Strmim v zrcalo,

kako to boli.

                                 Anica Krč, 9. a O, ko bi on vedel

O, ko on bi vedel 

O, ko on bi vedel,

kako lep se mi zdi.

Tako lepo me pogleda,

da kar strmela bi v njegove oči.

O, ko on bi vedel,

da izgleda sladek kot med.

Njegov glas je tako nežen,

pa saj je kar za umret.

O, ko on bi vedel,

da mi je preveč nerodno reči: Hej!

Vedno, kadar ga vidim, pomislim:

Samo enkrat me poglej!

O, ko on bi vedel,

kaj me tako boli.

A ko ga pogledam,

se mi srce nasmeji.

 Anica Krč, 9. a

Mark Kamin, 6. c

Mark Kamin, 6. c

Antonia Krstev, 5. a



Zimovanje s taborniki

Predstavila vam bom moje zimovanje v taborniškem domu.

Ob 9:00 smo se v soboto zbrali pred taborniškim domom. Odložili smo nahrbtnike in

odšli opravljat veščine z nožem. Čez uro in pol smo se odpravili nazaj do taborniškega

doma, vzeli smo menažke in odšli na kosilo.

Po kosilu smo imeli delavnice v taborniški dolini. Najprej smo morali poiskati netivo in s

kresilom prižgati ogenj, na drugi delavnici smo na ognju skuhali čaj, na tretji smo se

naučili postaviti past za žival, na četrti smo izkopali ognjišče in ga nato še zasuli. Na

peti pa smo streljali z zračno puško. Po koncu me je že zelooooo zeblo.

Ko smo prišli v dom, smo imeli prosti čas. Potem smo jedli hot doge za večerjo, po

večerji pa smo si umili zobe, se preoblekli v pižame in se zavili v spalke, nato so

vodniki zavrteli prvi del filma Gremo mi po svoje. Po filmu smo zaspali.

Zjutraj smo pojedli zajtrk in še enkrat odšli na veščine z nožem, tam smo lupili in rezali

jabolka. Ko smo se vrnili, pa smo obdelovali prvo pomoč, po koncu smo se spakirali in

čez nekaj časa so prišli starši in odšli smo domov.

Imela sem se super, zeloooo sem uživala in upam, da se to še kdaj ponovi. 

Maša Pavlič, 5. a

Maša Pavlič, 5. a

Vita Vodovnik, 5. a



Lana

ZAKLETI GRAD

Nekoč pred davnimi časi je na sredi gozda stal zakleti grad.

Vsi vaščani so se bali tega gradu. In tisti, ki je šel tja, se ni

nikoli več vrnil. Nekega dne pa sta se dva fanta odločila, da

bosta šla ta grad pogledat. Vzela sta orožje in malo hrane

ter se odpravila na pot. Hodila sta po gozdu, dokler nista

srečala sedmih rjavih srn. Srne so vprašale, kam sta

namenjena. Fanta sta odgovorila, da sta namenjena v

zakleti grad. Srne so vedele, da grad ni varen, zato so jima

rekle, naj vzameta čarobni klobuk. Ta klobuk je imel

zmožnost hipnotiziranja ljudi. Ko sta fanta pogledala klobuk,

so srne v dimu izginile. Fanta sta se odpravila na pot. Hodila

sta dolgo, dokler nista srečala medveda, ki je iskal med.

Fanta sta medveda vprašala, ali bo vzel kaj njune hrane.

Medved se je tako razveselil hrane, da jo je v trenutku

pojedel. Fantoma pa je v zameno dal čaroben meč. Meč je

imel to moč, da je vsaki živali in vsakemu človeku odvzel

kamen in namesto kamna dal srce. Medved je fanta

pozdravil in odšel, fanta pa sta odšla naprej. Končno sta

prišla do zakletega gradu. Grad je bil ovit z bršljanom in

čisto star. Fanta sta skupaj vstopila in prišla v prostor s

stebri. Kar naenkrat pa je s stebra skočil velik rdeč zmaj.

Eden od fantov je imel klobuk, zato ga je hitro izvlekel in

hipnotiziral zmaja. Medtem pa je drugi vzel meč, ga zmaju

zapičil direktno v kamen in s tem zmaju dal srce. Zmaj se je

kar naenkrat počutil zelo dobro. Fantoma se je zahvalil in

odletel iz gradu. In tako sta bila fanta nagrajena. Čez čas

pa so grad prenovili in postavili kot muzej.  

Ela

STEKLENA GORA

Za sedmimi gorami in sedmimi vodami je bila steklena gora. Vsak, ki je plezal nanjo, je tik pod vrhom

zdrsnil nazaj dol. Vrnil pa se je z zlomljeno roko, nogo, hrbtenico in celo glavo. Niso si upali več plezati

nanjo. Nekega dne pa se je eden od najšibkejših odločil, da gre plezat na stekleno goro. Šel je po opremo

in konja. Zahajal ga je in odgalopiral na stekleno goro. Gor si je pomagal z žeblji . Zapičil je prvi žebelj,

potem drugega in tretjega in tako naprej. Med potjo je odkril luknjo. Splezal je vanjo in odkril pravo

zakladnico biserov. Vzel jih je, kolikor je le lahko nosil. Naenkrat se je gora začela tresti. Gospod, ki je bil v

njej, se je premetaval sem ter tja ter levo, desno, gor in dol. A stekleno goro je žgečkalo, zato je kar

naenkrat – »A-čih!« - kihnila. Gospoda, ki je bil v njej, je odneslo ven, a gori so se kar naenkrat pokazale

roke. Ujela je malega gospoda, ki se je zelo začudil. Gori so se pokazale tudi noge. Gospod je le gledal s

široko odprtimi očmi. Gora se je hotela z gospodom samo igrati, zato ga je premetavala iz ene roke na

drugo. On pa tega ni vedel, zato se ji je upiral in upiral. Gora je spregovorila in rekla, naj se je ne boji, ker

hoče samo, da se igrata. Gospod se je pomiril in se z goro spoprijateljil . Igrala sta se noč in dan in zemlja

se je nenehno tresla. Vaščani v vasi so mislil i , da je potres, a ni trajalo dolgo. Potres se je polegel. Ko je bila

noč, sta gospod in gora šla spat. Naslednji dan se je gora od veselja razbila in postala navadna gora. In z

možem sta živela srečno do konca svojih dni.

Pravljice učencev iz 3. c

Špela Slavec, 5. b



Enej

ZAKLETI GRAD 

Nekoč pred davnimi časi je na visoki gori stal grad. Ta grad je bil zaklet in če si v grad vstopil, se nisi iz

njega nikoli več vrnil. V gradu je bil zaklad, do katerega ni prišel še nihče, ker ga je stražil zmaj in tistega, ki

je prišel v grad, je zmaj pojedel. Nekega dne se je kralj, ki je stanoval v vasici pod goro, odločil, da hoče ta

zaklad, ker je bila vasica, v kateri je živel zelo revna. Poslal je svojih sedem najboljših vojakov, naj mu

prinesejo zaklad in enemu od njih dal čarobni meč, drugim pa navadne. Ta meč je bil živ in razsekal je vse,

kar mu je prišlo na pot. Vojaki so se končno odpravili . Kmalu so prišli na goro in tam zagledali velik grad.

Vojak, ki je imel čarobni meč, je prvi vstopil in zagledal zmaja, ki mu je iz ust bruhal ogenj. Kmalu je vstopilo

še drugih šest vojakov in vsi so osupnili . Takoj, ko jih je zagledal, je planil nanje in enega močno poškodoval.

Drugi vojaki so še pravi čas zbežali in se skrili za steber, da se dogovorijo, kako bi premagali zmaja. Odločili

so se, da ga bodo napadli od zadaj. Ko jim je zmaj pokazal hrbet, so vsi vojaki planili nanj, a zmaj se je

obrnil in poškodoval še dva vojaka. Nepoškodovani so ostali samo še štirje, zato so se odločili, da bodo od

zdaj naprej bolj previdni. Vojak s čarobnim mečem se je splazil za zmaja in mu odsekal nogo. Zmaj je zatulil

in vojaki so se odločili, da je to njihova priložnost. Zmaja so napadli vsak z ene smeri in ga z meči zabadali v

kožo. Zmaj, ki je bil komaj še živ, je zamahnil z nogo ter zadel dva od vojakov v srce. Vojaka sta se opotekla

in mrtva padla na tla. Drugi vojak se je hotel maščevati, zato je zmaja zabodel v srce. Zmaj je umrl. Trije

neranjeni vojaki so vzeli zaklad in ranjene ter mrtve vojake odnesli iz gradu. Spustili so se po gori navzdol in

kmalu prišli do vasi. Ko so jih vaščani zagledali, so njihov prihod proslavili, ranjene vojake ozdravili, mrtve pa

pokopali. Vaščani so bili spet bogati in srečno so živeli do konca svojih dni.

Domen

ZAKLETI GRAD

Nekoč je živel vitez Talan. Talan je slišal za zakleti grad. V

zakletem gradu je bil čarovnik. In ta čarovnik je bil zaklet. Rešilo pa

se ga je lahko tako, da si našel čarobni kamen. Talan se odpravil

proti gradu. Najprej je prišel do gozda, kmalu pa tudi do jame. Šel

je vanjo. Jama je bila široka in dolga. Talan je kmalu prišel do

razcepa. Zavil je na desno in jama je bila vse širša. Prišel je do

velikega gradu. Bil je ogromen. Šel je v grad in v njem je bila

postelja. V postelji je bil mrtev čarovnik. Talan je vedel, da je to

zakleti čarovnik. Približal se mu je in stopil na staro ploščico.

Naenkrat je iz tal prišla skala, na njej pa so bili trije kamni. Talan je

vzel levega in se z njim dotaknil čarovnika. Čarovnik je oživel,

zahvalil se je Talanu in odšel. Talan je živel srečno do konca svojih

dni.  



Anja 

MOJ DEŽNIK JE LAHKO BALON

Nekega dne sem se na travniku zraven potoka igrala s svojo

prijateljico Lano. Lana mi je za rojstni dan kupila lep rdeč dežnik.

Bil je rdeč kot rdeča jagoda. Ko sva si z Lano podajali žogo, je

žoga šla po nesreči v ribnik. Poskusili sva jo dobiti ven, a tisti

trenutek jo je vzela žaba in se potopila v vodo. Takrat je pa prišla

moja mlajša sestra. Bila je zelo jezna, ker je bila to njena žoga,

zato sva se jaz in Lana skrili pod dežnik. Dežnik naju je ponesel v

Loko, Ljubljano in v meka, a žal nisva imeli denarja s seboj. Ko sva

končno prispeli domov, sva šli najprej poiskat tisto presneto žabo.

Ko sva jo našli, sva jo prosili za žogo. Žogo nama je dala in tako

smo se jaz, Lana, moja sestra in ta presneta žaba žogale noč in

dan. Joj, res hočem mek. Konec. 

Antonia Krstev, 5. a

Tisa Rakovec, 5. a



PORTRETI JOŽETA PLEČNIKA

Učenci so pri pouku likovne umetnosti naslikali portrete arhitekta

Jožeta Plečnika. Mentorica: Vanja Jordanov.

Sara Hrvatin, 9. c Samo Stanonik, 9. a

Arne Komotar. 9. c Tija Končan, 9. b



 DAN, KI GA NE BOM POZABILA

Smučanje je zabavno. S krogci, sidri ali sedežnico se odpeljemo na vrh smučišča, od koder se

spustimo po hribu.

Že od malega zelo rada smučam. Vsakič, ko prihaja zima, se veselim, da bom lahko smučala ter

se v snegu igrala s prijatelji . V šoli so nam učitelji rekli, da si moramo izbrati enega od zimskih

športov, ki smo jih imeli na izbiro. Sploh nisem pomislila, da ne bi izbrala smučanja. Dva tedna

kasneje smo za en dan s šolo odšli smučat v Kranjsko Goro. Smučat je odšlo tudi veliko mojih

prijateljev, zato mi ni bilo dolgčas. Ko smo prispeli na smučišče, smo si obuli pancerje, si nadeli

čelado in odkorakali do vlečnice, kjer smo dobili karte. Nadeli smo si še smuči in se odpeljali do

vrha smučišča. Z učiteljico Petro Mraz smo bili dogovorjeni, da se lahko sami spustimo do vznožja

smučišča. Ko smo se spet zbrali, smo se spet odpeljali z vlečnico na vrh, nato pa se ponovno

spustili . Čez nekaj časa je bil čas za malico. Ko smo pojedli, smo se spet zbrali. Zmenili smo se, da

bomo poskusili še druge proge.

Dan je zelo hitro minil in morali smo oditi. Veliko smo smučali, se smejali in uživali. Ker je bil dan

tako zabaven, ga ne bom nikoli pozabila.

Brina Umek, 6. b

 Oko mojega spomina seže …

Oko mojega spomina seže tja do junija 2016, ko smo z družino odšli v Prago. Spomnim se velike

gugalnice v parku, na kateri sva se z mojo sedem let starejšo sestro gugala. Tu moj spomin izgine

… Pojavi se spet v veliki sobi praškega muzeja lego kock, kjer sem se fotografiral z veliko miško iz

lego kock. V naslednji sobi je bil velik lego model Tadž Mahala. V muzeju mi je bil najbolj všeč

model mesta z vlakom, gasilsko in policijsko postajo, cestami, hišami in avtomobili … Spomin se

vrne na mostu čez reko Vltavo. Z družino gremo proti trgovskemu središču. Dobro se spominjam,

kako sem sedel v modelu modre in bele formule, ki je stala sredi glavnega hodnika trgovskega

središča. V trgovskem središču pojemo kosilu v Burger Kingu … Spomnim se domače dnevne sobe,

kjer se igram z lego kockami.

                                                      

Miha Triler, 6. b



RDEČE KOLO

Pred davnimi časi je živel fantek, ki je imel rdeče kolo. Ime mu je bilo Tomaž. Vedno si je želel,

da bi njegovo kolo letelo. 

Nekega dne se je Tomaž igral v parku. Na klopci so sedeli trije skrivnostni možje in se

pogovarjali o čarobni skrinjici. V skrinjici naj bi se nahajal čudežni prah, ki povzroči, da lahko

predmeti letijo. Tomaž je začel prisluškovati pogovoru. Prvi mož je govoril o tem, kje se

skrinjica nahaja. Drugi mož je vedel, kaj je v njej. Tretji mož pa je poznal kodo za odpiranje

skrinjice. Možje so se pogovarjali o skrinjici ob zemljevidu poti do zaklada, na katerem so bile

zapisane tudi čarobne besede, ki odprejo skrinjico: »Abrakadabra, simsalabim, odpri se,

prosim!« Ko so možje odšli iz parka, so na klopi pozabili zemljevid. Tomaž je hitro pograbil

zemljevid in odhitel domov. V svoji sobi je zemljevid preučil in odkril, da se skrinjica nahaja na

njegovem domačem vrtu. Ko so že vsi spali, se je Tomaž odtihotapil na vrt in izkopal skrinjico.

Izgovoril je čarobne besede in skrinjica se je odprla. V njej je zagledal čarobni, svetleči prah. Z

njim je posul svoje rdeče kolo. Nenadoma je kolo poletelo. Tomaž je s kolesom odletel v

sanjsko deželo »Sladoledarijo«. Ko se je pričelo daniti, je zopet odletel s svojim rdečim letečim

kolesom nazaj domov. 

Od tistega dne je vedno, kadar mu je bilo dolgčas, Tomaž posul svoje rdeče kolo s čarobnim

prahom in odletel v svojo sanjsko deželo.

Učenci 3. a

PROSTA TELOVADBA

Bila je ura športa. Že v garderobi smo se pogovarjale, da bi rade igrale odbojko. Ko je prišel

učitelj Jernej Kalan, smo mu povedale našo željo. Prosile smo ga toliko časa, da je rekel ja. Vse

smo bile zelo vesele.

 V prvi tretjini dvorane je bila mreža za odbojko pripravljena. Ko smo se ogrele, smo vzele

žogo in začele igrati. Učiteljica Majda Bertoncelj je v drugi tretjini dvorane preizkušala

zvočnike in mikrofon. Učitelju smo rekle, da bi rade poslušale glasbo med igro. Dovolil je. Igrale

smo odbojko, vmes je katera od nas tudi malo zaplesala. Če smo znale besedilo pesmi, smo

tudi zapele. 

Po koncu ure smo odšle nazaj v garderobo. Vsem je bilo zelo vroče, bile pa smo tudi žejne. Ko

smo se preoblekle, smo se odžejale in odšle k naslednji uri. 

Zelo smo se zabavale, se smejale, se pogovarjale in se imele dobro.

 

Zala Arsič, 6. b 



Ker imam prijateljev razredu, (Alana, Živa)

ker zjutraj vsak dan zapojemo pesmico, (Sara)

ker se veliko novega naučim, (Ema)

ker ustvarim veliko lepih likovnih izdelkov, (Miša)

ker se naučim veliko novih pesmi, (Luca)

ker se učim pomembne stvari, kot so branje, računanje, pisanje, (Maša)

ker se učim zanimivosti o naravi, (Jan, Živa)

ker imam rad matematiko, tudi najtežje račune, (Nejc)

ker so mi zelo všeč pisane črke, (Lana)

ker so mi všeč prijazne učiteljice, (Maja)

ker imam rad šport v naravi, najraje igram nogomet, (Jaka)

ker so mi všeč šolske prireditve (Sara)

ker mi je všeč naša učiteljica Petra Cesar, (Kaja)

ker se rad igram igre lovljenja, še posebej Jakec, reši me, (Nadin)

ker uživam pri angleščini, saj mi je ta predmet zelo zabaven. (Omar)

Vedno se zabavam, nikoli mi ni dolgčas. (Sara)

Grem na morje. (Kaja)

Poleti se bom udeležila na Suhi Oratorija. (Maja)

Z družino bom šla večkrat na izlet. (Ana)

Ne bo mi več treba risati v šoli, saj tega ne maram preveč. (Nejc)

Na morju bom spoznavala morske živali. (Lana)

Ne bo več domačih nalog, dalj časa bom lahko zvečer pokonci, zjutraj pa bom lahko dlje

spal. (Jan)

Veliko bom prosta, brez obveznosti. (Ema)

Veliko bo zabavnih in igrivih pustolovščin. (Luca)

Mami bom pomagala pri kuhanju kosila. (Dora)

Veliko se bom družil s prijateljem Binetom. (Jaka)

V ŠOLO RAD HODIM …

NAJBOLJŠE PA SO POČITNICE …

Učenci in učenke 2. b



MOJA KIMI

Imam mucko, ki ji je ime Kimi.

Mojo mucko Kimi imam zelo rad. Kimi je v resnici že velika muca, saj je že skotila

mladičke. Skotila jih je kar pet. Mladičkom smo seveda dali imena. To so Čarli,

Breza, Kepica, Luna in Sivka.

Toda Kimi imam najrajši.

Jan Juričan, 2. b

KO BOM VELIK, BOM ...

Ko bom velik, bom slikar. 

Imam veselje za risanje. Vsak dan narišem veliko slik. Rad rišem, kar vidim v naravi.

To so zvončki, trobentice, žafrani in kronice.

Risbe potem obesim na steno v svoji sobi.

Jan Juričan, 2. b

ČAROVNIČIN GRAD
 

Čarovnica Mina je povabila prijateljico Mimi k sebi domov.

Mina je pometla stanovanje in pripravila sveža jabolka za malico. 

Ko je prijateljica Mimi prispela v grad, ki je bil prečudovit, je prišla Minina muca in jo

pospremila k Mini. Prijateljici sta se objeli in šli jest sveža jabolka. Ker ju je zeblo, je

Mina prižgala kamin. Ob peči sta jedli in klepetali. 

Potem je Mimi morala v svoj grad. Veseli sta bili, da sta skupaj preživeli dan.

 

Živa Pušnar, 2. b

 

 

KO BOM VELIKA, BOM ...
 

Ko bom velika, bom balerina. Idejo mi je dala moja sestra Neža.

Letos sem se vpisala v glasbeno šolo in zdaj že plešem balet.

Potovala bom po svetu in v tujih opernih hišah plesala balet.

 

Živa Pušnar, 2. b

Jaz bi bila znanstvenica, izumiteljica in slikarka. Želim biti slikarka, ker rada rišem.

Znanstvenica bi bila, ker me zanima vesolje. Rada sestavljam in lepim, zato bi

postala izumiteljica.

 

Luca Potočnik, 2. b

DVOJČICI

Nekega dne sem stala pred ogledalom. Ogledovala sem si, ali sem lepo počesana

in ali so zobje dobro umiti. Moja dvojčica je stopila iz ogledala v kopalnico in me

odrinila od umivalnika. Naenkrat sva bili v stanovanju dve Sari. Ker se je nisem

mogla znebiti, je šla z mano na zajtrk. Mami in ati nista vedela, katera je njuna hči,

zato sta kar obe poslala v šolo. Pri matematiki sva obe hitro izračunali račune in

tiho počakali, da smo jih skupaj pregledali. Po pouku sva se odpravili proti domu,

kjer naju je čakalo kosilo. Pri kosilu sva pojedli enako veliko hrane. Potem naju je

čakala naloga, skupaj sva jo naredili, se malo igrali in šli spat. Naslednji dan druge

Sare ni bilo več. Malo sem bila žalostna, ampak zdaj spet živim v normalnem

življenju. Ni slabo, ampak malo spremembe je bilo v redu.

Sara Slavec, 2. b



MARK JE PRAVI RISAR

Risbe Marka Kamina iz 6. c razreda.



ČUDEŽNA PTICA

Čudežna ptica rada pomaga ljudem. Nekega dne je pomagala škratku Ficku. 

»Škratek Ficek, ali rabiš pomoč?« je vprašala. 

Škratek reče: »Da, pomagaj mi zgraditi hiško.«

Škratek ugotovi, da je prešibek. Čudežna ptica vpraša škratka: »Ali kaj

potrebuješ?«

»Ja, čudež.«

Ptica vpraša: »Kakšen čudež pa?«

»Tak, da bom imel super moč.«

Ptica ga začara, da je super močan. Zdaj se zgodi nekaj groznega. Škratek

postane tako močan, da začne razgrajati po celi vasi. Čudežna ptica ga ne more

ustaviti s svojo super močjo, zato gre do škratka Vilija, ki dela napoje. Ptica ga

vpraša, ali ima napoj za super moč. Vili reče: »Ja, izvoli, čudežna ptica.«

»Hvala, adijo.«

Ptica odleti do Ficka. Ficko spije in se pozdravi. Čudežna ptica je srečno živela do

konca svojih dni.

        Tinkara  Frlec, 3. R

T O M I  S T A R M A N ,  3 . R



ZABAVNO NAMAKANJE NOG

Lanske poletne počitnice sem bila nekaj dni pri babi in dediju. Odšla sem

obiskat prijateljico Neli. Nisva vedeli, kaj bi počeli, zato sva odšli do reke

Gradaščice, da bi namakali noge. S seboj sva vzeli 2 para natikač in 2 brisači.

Ko sva prišli do reke Gradaščice, sva si zavihali hlačnice. Najprej je v reko

stopila Neli in ko je nekaj časa hodila po reki, je ugotovila, da je zelo hladna. V

vodi je bila veja, ob katero se je Neli spotaknila, zato je padla v vodo. Trudila se

je, da bi hitro prišla na kopno. Nato sem v reko stopila jaz in ko sem prišla do

sredine reke, je prišel močnejši tok in mi odnesel natikač. Od strahu sem

zakričala. Ker pa je bil Neli moj krik zelo smešen, se je začela na ves glas

smejati. Hitro sem tekla do kopnega in Neli se je še kar smejala. Ker sem bila

vsa mokra, sem ji rekla, da izgledam, kot da sem se polulala. Odvrnila mi je isto.

Pogledat sva šli na sosednji breg, če bi bil natikač tam, vendar ga ni bilo. Šli sva

do doma, jaz samo z enim natikačem, Neli pa čisto mokra. Doma mi je

povedala, da se je zaradi smeha zares polulala. Preoblekli sva se in vse

povedali njeni starejši sestri.

Ta dan je bil res fantastičen. Nikoli ga ne bom pozabila, saj sva se res zabavali.

Želim si, da bi bilo letošnje poletje tudi tako zabavno, če ne še bolj.

Pika Trobec Kusetić, 5. a

OBISKALI SMO ŠOLSKO KNJIŽNICO
 
 
Leta 2017 sem bila učenka prvega razreda. Nekega dne sem z

učiteljico prvič obiskala šolsko knjižnico. Drug za drugim smo vstopali v

prostor s polnimi policami knjig. Knjižničarka nas je prijazno pozdravila. 

 

Naše roke so se kar stegovale proti knjigam. Bile različnih velikosti in

debelin. S svojimi zanimivimi in pisanimi naslovnicami so nas vabile, da

si jih ogledamo in se potopimo v svet domišljije. Knjižničarka nam je

razkazala knjižnico in nam pokazala, kje so zložene knjige, primerne

naši starosti.

Potem nam je razdelila blazine in usedli smo se na tla. Prebrala nam je

tri pravljice. Na koncu pa nam je povedala še nekaj rekordov za leto

2018. 

 

Bila sem navdušena. Od takrat naprej redno obiskujem šolsko knjižnico in si

izposojam različne knjige.

 

Kristina Peunović, 5. a



Kako je Krjavelj naučil mačko voziti kolo

Ko se je nekega dne Krjavelj sprehajal, je zaslišal žalostno mijavkanje. Ozrl se je in zagledal

mačko. Vprašal jo je, zakaj joka, in mačka mu odgovori: »Kaj bi ne jokala, ko pa ne znam voziti

kolesa.« Krjavelj jo je potolažil: »Te bom pa jaz naučil, pojdi z mano.« Mačka ni nič razmišljala,

šla je za njim. 

Krjavelj je v delavnici naredil leseno kolo in ga okrasil s sličicami. Nato je nanj posadil mačko in

ji začel razlagati: »To so pedali. Vrtiš jih in se premikaš. To je krmilo. Z njim obračaš kolo. To je

zavora. Z njo se ustaviš.« Mačka je bila inteligentna, zato je navodila razumela in se je hitro

učila. Krjavelj jo je pohvalil in ji dal kos svinjske pečenke. Hotela je postati cirkusantka. Krjavelj ji

je kupil pravo kolo. Ko je diplomirala, je ustanovila svoj cirkus. Zaslužila je že veliko denarja. 

Še danes si lahko greste ogledat njeno predstavo z naslovom Neverjetni maček.

Anamarija Vidmar, 6. b

Kako je Krjavelj naučil mačko voziti kolo

Krjavelj je odšel v gozd. Hodil je in hodil, ko je naenkrat zagledal volka, kako napada mačko. S

sabljo ga je odgnal in tako mačko rešil. Zasmilila se mu je in vzel jo je k sebi domov. Doma sta

se najprej pogrela. Krjavelj je želel mačko naučiti voziti kolo, da bi nekoč postala cirkusantka.

Kupil je kolo in nanjo posedel mačko. Tačke ji je položil na zavore, pred nos pa ji dal ribo.

Mačka je začela kolesariti . Tako se je naučila voziti kolo. Nastopala je v cirkusu in Krjavelj je

veliko zaslužil. Mačka je zaslovela po celem svetu, živela je v mačjih nebesih. Imela je celo

služkinje ki so jo umivale, krtačile. Tudi Krjavelj je služil in služil ter tako dobil veliko denarja. 

Nekega dne mu je mačka pobegnila. Naenkrat Krjavelj ni bil več popularen, ni imel družbe,

denar je izgubil z igranjem pokra, spet je bil reven. 

A naučil je mačko voziti kolo, to je bilo zanj najbolj pomembno.

                                         Enej Štefelin, 6. b



IZGUBLJENI ZAJČEKMamica mi je kupila belega zajčka. Zelo mi je

bil všeč. Ko sva šla z atijem v trgovino, sem

zajčka izgubila. Zelo sem bila žalostna. Ko je

prišel Miklavž, mi je prinesel najdenega zajčka.

Potem sem bila spet vesela. 
MIRJAM STARMAN, 2. R

ADRENALINSKI PARK

Dolgo sem si želela iti v adrenalinski park. Prvič sem šla v park v Bovcu.

Najprej so mi dali opremo. Naučila sem se pripenjati in odpenjati. Nato

sem šla na progo. Bilo je zabavno. Želele bi iti še kdaj.

 

MONIKA ERJAVEC,2.R

BONNIE

Doma imamo psičko Bonnie. Z njo se rada

igram. Vedno, ko jo mami pelje na sprehod, je

vesela in miga z repom. Ko pridemo domov, se

uleže na svoj prostor. Bonnie je rjave, bele in

črne barve. Ko imam čas, jo krtačim. Hranimo

jo z briketi.

LEA CHIARA LESKOVEC, 2. R

PESMoja najljubša žival je pes. Je bele barve. Rad

je pašteto. Je zelo priden. Rad se igra. Imamo

ga v hiši. Rad gre na sprehod, kjer rad skače.

Veliko spi. Imam ga zelo rad.MIHA BERTONCELJ, 2. R

MOJ HRČEK LIZA

Liza je bele barve. Živi v kletki in ima kolo. V

žogi se kotali. Večino dneva prespi. Ponoči je

zelo živahna. Zelo je vesela, ko se z njo igram.

Rad imam svojega hrčka in upam, da bo še

dolgo živel. 

SIMON GUZELJ, 2. R

TIGRČEK

Mojemu tigrčku je ime Krempelj. Dobil

sem ga, ko sem bil star eno leto. Všeč

mi je, ker ima črne črte in roza nosek.

Ima tudi oranžen kožuh. Z njim grem

vedno na počitnice in vedno, ko sem

žalosten, se stisnem k njemu. Imam ga

zelo rad.

OSKAR BEVK, 2. R

MOJA PANDAImam igračo pando. Ime ji je Panda. Ima temno

rjave oči in je počesana. Z njo rada spim in se

igram. Preden zaspim, ji naročim, kaj je za šolo.

Zjutraj ji povem, kaj je za domačo nalogo.

Imam jo zelo rada. 
KAJA PERNUŠ, 2.R



V ŠOLI SMO SPOZNALI RAZLIČNE ŽIVALI - SPOZNAJTE JIH ŠE VI

MUCEK
 

Mucek je domača žival. Ima glavo, trup, dva

para nog in rep. Na glavi ima ušesa. V celoti je

pokrit z dlak in je različnih barv. Ima dolgo,

gibljivo telo, hitre reflekse, ostre kremplje in

zobe. Mucki so zelo hitri. Živijo zunaj in notri.

Hranijo se z mačjo hrano. Mucka je lahko prvič

breja v starosti od šestega meseca dalje in ima

ponavadi od dva do šest mladičev, izjemoma

tudi več. Zimo najlažje preživi notri. Zanje je

značilno, da nikoli ne padejo na hrbet. To je

zato, ker se lahko v zraku zasučejo s hrbta na

trebuh v manj kot dveh sekundah. 

MILA KOŠIR HAFNER, 2. R Mark Kamin, 6. c

TIGER
 

Tiger ima štiri tace, trup dolg 230 centimetrov, rep dog 1 meter in močno glavo. Na glavi ima gobec, smrček, oči

in ušesa. Ima oranžen kožuh s črnimi progami. Giba se lahko zelo hitro, saj lahko doseže 65 kilometrov na uro.

Kadar lovi, se giblje zelo počasi in potiho. Živi v Rusiji, na Kitajskem in v Indiji . Lovi divje svinje, jelene, medvede,

zajce in rise. Ko je samica stara tri do štiri leta, ima lahko tri do štiri mladiče. So slepi in tehtajo en kilogram. Do

enega leta in pol pijejo samo mamino mleko. Zima tigra ne moti. Tigri se med seboj radi igrajo in plavajo. 

BLAŽKA ANŽUR ŽIBERT, 2.R

KROKODILI
 

Krokodili so plazilci. Pojavili  so se pred 84 milijoni let. Zelo dobro se znajo skriti, predvsem ko lovijo. Napadejo

tudi človeka. Večina krokodilov živi na vzhodni polobli v Afriki. So tudi v mnogih krajih Azije. Krokodili so dolge

valjaste oblike. Srce je razdeljeno na štiri dele. Odrasli krokodili so dolgi en meter in pol. Samci so v primerjavi s

samicami zelo veliki. Imajo debelo zunanjo kožo. Ta je zelo hrapava. Imajo dolgo glavo in dolg rep, ki jim

pomaga pri plavanju. Imajo kratke noge s plavalno kožico med kremplji. Krokodili se izležejo iz jajc. Pri

temperaturi do 30 stopinj se izleže samica, samec pa pri 34 stopinjah. 

ERIK NAVERŠNIK, 2. R

PLANINSKI OREL

Planinski orel ima glavo z ostrim kljunom, trup in rep. Perutnici sta skupaj dolgi več kot dva metra. Ima kratko

glavo. Z očmi zelo dobro vidi. Z ostrim kljunom razkosa meso. Na trupu ima dve krili, dve nogi z ostrimi kremplji

in rep. Ima belo rjavo perje. Jadra visoko po zraku. Živi visoko v gorah. Hrani se z manjšimi živalmi, kot so svizci,

lisice in miši. Samica enkrat na leto izvali dve jajci. Zimo preživi na svojem domačem območju. Orel je ujeda. 

IZIDOR VIDMAR, 2. R



ČEBELA
 

Čebela je gozdna žuželka. Ima glavo, oprsje

in zadek. Na glavi ima tipalnice, pikčasta

očesa, sestavljene oči in čeljusti. Na trupu

ima dva para kril, tri pare nog n želo.

Čebela se premika tako, da leti. Živi v panju.

Hrani se s cvetnim prahom. Matica izleže

jajčeca, iz katerega pride ličinka. Ličinka se

zabubi in iz bube se izleže čebela. Vse

skupaj traja 21 dni. Čebele zimo preživijo

zaprte v panj. Čebela lahko leti do 10

kilometrov daleč in lahko opraši na stotine

cvetov. Ena sama čebelja družina letno

letno obišče okoli 300 milijonov cvetov. 

KAJA PERNUŠ, 2. R

KONJ
 

Konji imajo lepo oblikovano telo z dolgimi nogami in dolgo glavo.

Telo pokriva kratka rjava dlaka. Na vratu imajo grivo, na koncu

hrbta pa rep. Gibajo se hitro. Njegovi načini premikanja so hod,

kas in galop. Živijo v hlevu, lahko pa tudi v naravi. Hranijo se s

senom, travo, suhim kruhom, korenje in jabolki. Parijo s e pomladi.

Kobile so breje 11 mesecev. Žrebiček ob skotitvi tehta skoraj 50

kilogramov. Pol leta pije mleko. Konja pred zimo dobro skrtačimo,

da hitro dobi gostejšo dlako. Lahko mu damo zimske podkve.

Konji so zelo pametne živali. Z njimi lahko skačeš čez ovire in

tekmuješ. 

LEA CHIARA LESKOVEC, 2. R

 

 

 

JEŽ
 

Jež ima glavo, noge in trup. Na glavi ima ušesa. Na zgornjem delu

trupa ima bodice, na spodnjem delu pa kožuh. Pri hoji hitro

premika noge. Hrani se z žuželkami, polži, mišmi in žabami.

Razmnožuje se s parjenjem. Zimo prespi pod koreninami. Včasih

se popljuva s slino. Če je v nevarnosti, se zvije v klobčič.

ELA ČARMAN, 2. R

 

Mark Kamin, 6. c

Narisal 1. r in 2. r



TO SEM JAZ

Ime mi je Krištof, pišem se Kepec. Živim v

Retečah. Rad si oblečem  oranžno majico s

kratkimi rokavi in črne kratke hlače. Obute

ima  sive športne čevlje. Lase imam rjave,

obraz pa okrogel. Hodim v 2. razred. Rad

imam glasbo in šport. Treniram košarko in

obiskujem pevski zbor. V prostem času se

najraje igram zunaj .

KRIŠTOF KEPEC, 2. R

MIHA

Ime mI je Miha, pišem se Bertoncelj. Star

sem osem let. Hodim v 2. razred. Živim na

Godešiču. Sem visok in suh. Imam

podolgovat obraz. Na levem boku imam

materino znamenje. Moje oči so modre. Moji

lasje so svetli, gladki in kratko pristriženi.

Večkrat sem oblečen v črno majico s

kratkimi rokavi in v črne kratke hlače. Obut

sem v črne čevlje. 

MIHA BERTONCELJ, 2. R

Justin Golob - jaz šolar

Oskar Bevk

Kaja Pernuš



VOŽNJA Z GOKARTOM
 

Komaj sem že čakal na konec šolskega leta, saj

so meni, bratu Timu,

sosedi in sosedu obljubili, da gremo na vožnjo z

gokarti.

Vsi smo nestrpno čakali na ta dogodek. Po šoli

smo šli najprej na sladoled, bil je zelo okusen

(njam). Ko smo prišli domov, smo šli malo v

bazen, nato pa smo končno dočakali vožnjo.

Skupaj s sosedi smo se odpravili na vožnjo z

avtomobilčki in odšli smo pod Tuš v parkirno

garažo. Jaz sem bil drugi, Tim pa prvi. Ampak

imel je samo srečo, naslednjič ga bom premagal!

Po dveh vožnjah smo se odpravili domov, vsi smo

bili zelo utrujeni. 

Tako se še nikoli nismo zabavali, bilo je res

suuuper.

Žak Kankel Kular, 5. a

Moj poškodovani gleženj

Pred približno šestimi leti, ko sem bila stara štiri

leta, sem si zvila gleženj. Zgodilo se je pri teti na

obisku. Z mano pa je bila tudi sestra.

Takrat smo bile na trampolinu jaz, moja sestra in

sestrična. Lovile smo se v krogu. Po nesreči mi je

sestra stopila na levi gleženj, ko pa sem ga

hotela izmakniti, je popustila. Zato sem padla. V

gleženj je šinila ostra bolečina. V natikačih sem

odšepala v hišo. Usedla sem se na kavč. Ko sem

hotela oditi v kuhinjo, nisem mogla stopiti na nogo.

Poklicala sem teto, ki je bila v zgornjih prostorih.

Teta je po telefonu poklicala mojo mami, ki, bila

ravno sredi sestanka. Mami me je odpeljala v

zdravstveni dom. Povedali so, da moram gleženj

slikati. Mami in ati sta me potem skupaj odpeljala

v bolnišnico v Ljubljani. Tam smo čakali celo

večnost. Končno smo dobili izvide rentgenskih slik.

Gleženj je bil zvit. Na levo nogo so mi dali longeto.

Na poti domov smo se ustavili v McDonaldu. Tam

sem naročila happy mill .

Pozno zvečer smo se vrnili domov. Z bolečinami v

gležnju in utrujena sem zaspala.

Iva Jesenko, 5. a

Kako sem se naučila voziti kolo
 

Z mami in očijem smo se odločili, da bi šli v park.

Mami in oči ste mi odstranila pomožna koleščka,

saj sem bila že dovolj stara, da vozim brez njih. 

 Ko sem vozila kolo, nisem opazila, da vozim brez

pomožnih koleščkov. Zelo mi je šlo dobro. Čez

nekaj časa mi je mami povedala, da vozim brez

njih. Takrat sem izgubila ravnotežje in padla.

Malo sem jokala, ker sem imela pobuškana

kolena.

 Ne vem, zakaj sem padla, ko sem vedela, da

nimam pomožnih koleščkov. Ko pa nisem vedela,

da jih nimam, pa nisem padala.

 Ampak najboljši del tega pa je, da sem se

ampak počasi naučila voziti kolo.

Teja Rabič Seražin, 5.a 

Katarina Đekić, 3. a



 ŠE NIKOLI ME NI BILO TAKO STRAH  
                           

Nekega dne sva z mojo sestro Rebeko šli na trening

karateja in ko naju je najin oči prišel zvečer iskat, nama

je povedal slabe novice.

Rekel nama je, da je najina mami omedlela in je šla v

bolnico. Bilo naju je zelo strah. Šli sva k babici in dediju.

Tam sta bila tudi najina brata in sestra. Vse nas je bilo

strah. Nato je naš oči moral iti v službo. Tudi njega je

bilo zelo strah in je komaj vozil. Pri babici in dediju smo

pojedli večerjo in smo šli z babico nazaj k nam domov.

Takoj nisem mogla zaspati in sem hotela gledati

televizijo, da bi na vse skupaj pozabila, a tam so bili že

moji bratje in sestre. Skupaj smo malo gledali televizijo

in potem šli spat. Ob polnoči sem se zbudila lačna in

sem nekaj pojedla. Bilo me je še vedno strah, ker moja

mami še vedno ni prišla domov. Ko sem pojedla, sem

spet probala zaspati, ker je bila naslednji dan šola. Ko

sem se zbudila približno ob šestih, sem slišala, da je

moja mami prišla nazaj. Pripeljal jo je dedi. Bila sem

zelo srečna. Pripravila sem se za šolo in sem šla.

Še nikoli me ni bilo tako strah. Tega dogodka se še

vedno spominjam in močno upam, da se nikoli več ne

ponovi.

 

Marija Rosa Kozmelj, 5. a

MOJ PRVI LET Z LETALOM
 

Zjutraj sem se zbudil in pojedel zajtrk, nato sem odšel v

šolo. Ko sem prišel iz šole, sta mi mami in ati rekla, naj se

lepo oblečem, ker peljemo atija na letališče. Lepo sem

se oblekel, vzel kratke hlače in šel na trening

gimnastike.

Po treningu gimnastike sta nas prišla iskat mami in ati.

Skupaj smo se odpeljali na letališče. Ati mi je kupil karto,

jaz pa se še nisem zavedal, da grem z njim. Tam smo

čakali celo večnost. Končno smo šli na letalo. Ko sem se

usedel na sedež letala, sem se šele zavedel, da gremo z

njim v Srbijo. Na letalu smo dobili plastenko z vodo in

piškote. Let mi je bil zelo všeč.

Končno smo pristali. Do hotela, ki je bil v središču

Beograda, smo se peljali z avtom. V Beogradu smo bili

dva dni. Ogledali smo si veliko muzejev. Najbolj mi je bil

všeč Muzej čokolade, kjer smo lahko naredili svojo

lastno čokolado. Ogledali smo si tudi zelo veliko cerkva.

Imel sem se zelo dobro. Še večkrat bi šel na tak izlet.

 

Jan Jenko, 5. a

 



Moje oko spomina seže do …
 

Nesreča je nevarna in zato grozna reč. Lahko je ogenj, ki uniči hišo pri nepazljivosti, lahko so

avtomobili, ki se zaletijo drug v drugega, lahko padeš in se poškoduješ. Nesreče se ne moreš

rešiti, pa če še tako paziš. Ne gre stran, tako kot sreča, ki jo včasih imaš, včasih ne. Nesreča je

lahko smrtna ali ne, vedno ti jo zagode.

Moje oko spomina seže do mojega petega leta starosti. Takrat sem s svojo sestro tekmoval, kdo

bo prej v sobi. Tekla sva in jaz sem se spotaknil ob škatlo, v kateri je bila prej kosilnica. Padel sem

čeznjo. Začel sem jokati, ker me je zelo bolela roka. Držal pa sem se za nogo, zato sta sestra in

mami mislil i , da me boli noga. Ko je mami ugotovila, da me ne boli noga, ampak roka, mi je roko

povila. Bolečine so bile hude, zato nisem mogel spati in sem jokal. Ati mi je rekel, da bolj kot bom

jokal, bolj me bo bolelo. Nehal sem jokati. Naslednji dan so me odpeljali v bolnišnico, kjer so mi

opravili rentgensko slikanje. Ugotovili so, da imam kost zlomljeno na dveh mestih, in mi namestili

mavec. 

Z mami sva odšla domov. Sem desničar, a zdaj sem moral pisati, risati in barvati    z levo roko.

Navadil sem se nanjo.

Čez kakšen mesec mi je zdravnik odstranil mavec. Kost se je zacelila. Nekaj časa sem še pisal z

levo roko, potem sem se pa spet navadil na desno.

To je bila najhujša nesreča, ki se mi je do zdaj zgodila. 

                                     Enej Štefelin, 6. b

 

Poškodovala sem se
 

Pred dvema letoma, ko sem prišla domov iz šole, se mi je zgodila

nesreča.

Bila sem sama doma, šla sem se igrat k prijateljici Zali. Igrali smo se

igre z žogo. Žoga je padla med kmetijski stroj. Šla sem jo iskat.

Spodrsnilo mi je in urezala sem se v nogo. Rana je bila zelo

globoka in poklicali smo Zalino mami. Oskrbela mi je rano. Poklicali

smo še moje starše. Prišli so me iskat in odpeljali so me v

zdravstveni dom Škofja Loka. Tam me niso mogli oskrbeti, ker

otroških globokih ran ne šivajo. Morali smo v bolnišnico na

Jesenice. Z mano je odšel ati. Nisva dolgo čakala, ko sva že lahko

vstopila v sobo za šivanje. Malo me je bolelo, ampak stisnila sem

zobe. Zdravnik mi je zašil rano in rekel, da sem zelo pogumna.

Morala sem zelo paziti, da mi šivi niso popokali. Po dveh tednih so

mi jih v ZD Škofja Loka odstranili .

Še dobro, da se nisem poškodovala kolena, drugače bi se rana

dolgo celila. To izkušnjo si bom zapomnila za celo življenje. Upam,

da bo takšnih poškodb čim manj.

        Anja Triler, 5. b 

 



MOJA PRVA POŠKODBA
 

Moja prva poškodba se je zgodila na morju, ko sem bil star tri leta. Z mamo in sorodniki

smo odšli na počitnice na Hrvaško.

Bil je lep sončen dan in s sestrično sva se igrala ob vodi. Nenadoma sva zagledala

človeka, ki je bil oblečen v potapljaško opremo. Nama je bilo to zelo zanimivo, saj je

imel vso opremo na sebi. Za pasom je imel zataknjeno mrežo polno školjk in na harpuni

ribo, ki jo je ulovil.

S sestrično sva stekla do potapljača, da bi nama pokazal svoj ulov. Takrat mi je

spodrsnilo na gladkih kamnih. Z glavo sem udaril v kamen in si jo močno poškodoval.

Mama mi je z brisačo ustavljala krvavitev, jaz pa od šoka nisem jokal. Ker v tem delu

mesta ni bilo bolnice, so me čez mejni prehod odpeljali v Izolo. Policaji so nas hitro

spustili mimo in že sem bil na operacijski mizi, kjer so mi zašili rano.

S to poškodbo sem nam malo skrajšal počitnice. Od takrat sem zelo previden, ko hodim

ali tečem po gladkih, drsečih kamnih in raziskujem obalo.

Tian Pandžić, 5. b

 

 MOJA PRVA POŠKODBA
 

Kot majhen otrok sem se zelo rada plazila po tleh. Z bratcem sva se

zelo veliko skupaj igrala. Med igro me je po nesreči priščipnil z vrati.

Mami je videla, kaj se je zgodilo. Zelo sem jokala. Roko mi je povila z

mrzlo brisačo.

Kasneje je ugotovila, da mi iz enega prsta teče kri, koža in noht pa

visita stran. Z očkom sta me odpeljala na urgenco. Na urgenci so mi

dali injekcijo, da nisem čutila, kako so mi odstranili kožo in noht.

Potrebno je bilo narediti 3 majhne šive. Ves čas sem zelo jokala. Prst

so mi povili s povojem in nanj nalepili nekaj majhnih sličic. Počasi sem

nehala jokati. Ko smo odhajali domov, je mami od zdravnika dobila

navodila, kako skrbeti za mojo rano do odstranitve šivov. Ker se

nisem več jokala, sem od zdravnika dobila plišasto miško. Po nekaj

dnevih sem šla k svoji zdravnici, da mi je odstranila šive. Spet je bilo

veliko joka. Kmalu se je vse zaraslo in tudi noht je zrasel.

Še dolgo po tem dogodku sem jokala vsakič, ko mi je mami hotela

postriči nohte na rokah.  

  

                                Jerca Starman, 5. b 

 



BOŽIČNI OBISK ORL KLINIKE 

Ko sem bila mlajša, sem velikokrat imela vneta

ušesa. Bolečine sploh nisem čutila, gnoj je kar

pritekel ven iz ušes. 

Bilo je zimsko jutro na božični dan. Mami je bila

končno doma, zato smo se vsi veselili , da bomo

skupaj imeli kosilo in odšli k mamini teti. Dopoldan

sva se z bratcem igrala in kar naenkrat začutim, da

je uho mokro. Pritečem k mamici, da ji pokažem,

ona pa pove, da bova morali obiskati zdravnika.

Ker je bil praznik, sva odšli v dežurno ambulanto.

Tam so uho pogledali in ocenili, da bo tokrat treba

uho tudi očistiti, ker je bobnič počil. Odpeljali sva se

na ORL kliniko v Ljubljano. Kar nekaj časa sva

čakali, da so mi očistili uho, vstavili antibiotični trak

in na recept napisali še zelo zanič sirup, ki ga res

nisem marala. 

Tako sem namesto kosila z družino božični dan

preživela v družbi zdravil in avtomata z vodo in

sladkarijami. No, prav hudo mi ni bilo, saj je bil z

menoj moj angelček. 

Katja Bradeško, 5. a 

 

                       KAKO SEM PREŽIVEL BOŽIČ

Predstavil bom, kako sem preživel svoj božič.

V petek zvečer smo imeli božično večerjo. Napotili

smo se k najini babici. Tam sta bila stric Anže in

teta Mateja. Potem smo počakali, da se je

piščanec spekel. Komaj sem dočakal, saj sem bil

že zelo lačen. Kasneje smo se vrnili domov, bilo je

že kar pozno, zato sva morala iti spat. Zjutraj sem

se zbudil že zelo zgodaj. Moral sem počakati, da

so se zbudili še ostali. Ko so se, smo najprej pojedli

zajtrk in potem odprli darila. Jaz in Žak sva dobila

ps4. Ati in mami sta dobila nogavice in spodnje

perilo. Še najbolje je pa bilo, ker naslednji teden ni

bilo šole.

To je bil zelo dober božič in komaj čakam na

naslednje leto.

 

Tim Kankel Kular, 5. a

 

                        DRUGAČEN BOŽIČ

Prejšnje leto smo jaz in moja družina preživeli

božič malo drugače, saj je bila moja mama

pozitivna na koronavirus. Veliko časa smo

preživeli preko zooma.

24.decembra smo postavili smreko. Ker se je

bližala slavnostna večerja, smo morali nekaj

skuhati. Težava je bila, da nihče ni znal dobro

kuhati slanih jedi, saj je pri nas vedno kuhala

moja mama. Zmenili smo se, da bomo vsi

poskušali nekaj skuhati. Z bratom sva naredila

nekakšne tunine zvitke. Ko je bila večerja

narejena, smo odšli jest. Najini tunini zvitki sploh

niso bili slabi. Odpravili smo se spat.

Naslednje jutro smo prek zooma odprli darila.

Bila sem res srečna. Preostanek dneva je bil res

prijeten.Ppogovarjali smo se in zabavali. To je

bil mij poseben božič.

                                        Vita Vodovnik, 5. a

 



                        PRAZNOVALI SMO NOVO LETO

Za novo leto smo šli s prijatelji na Lubnik. Dobili smo se

pred našo hišo ob desetih zvečer. Peljali smo se do

Naceta, potem smo šli naprej peš.

Ker je bila tema, smo imeli lučke na glavi. Doma sem se

toplo oblekla. Med potjo sem se pogovarjala z Valom.

Bilo je lepo vreme in med potjo sva gledala zvezde. Da

sva lažje hodila, sva jedla sladkarije. Do koče smo hodili

pol ure. V koči smo jedli flancate in pili coca-colo. Bila je

tudi glasba. Ob polnoči smo šli ven gledat ognjemet in

nazdravit. V koči smo se zabavali do treh zjutraj.

Imeli smo se fino. Domov smo prišli utrujeni. Komaj

čakam, da bomo še enkrat to ponovili .

Sara Potočnik, 5. a

 

 Hura, sneg!
 

Moj nepozabni doživljaj je dogodivščina iz prvega polletja 6. razreda. 

Bil je lep zimski dan, na nebu sonce, trava pa pokrita s snegom. Med petnajstminutnim odmorom

je sošolec Sebastjanu vrgel copat skozi okno. Ker smo imeli razred v pritličju, je tudi Sebastjan

lahko šel skozi okno ponj. Kar naenkrat smo se začeli kepati, sneg je bil na klopeh, tabli, tleh,

tipkovnici …

 Ko je učiteljica stopila v razred, je malo manjkalo, da bi kepa zadela tudi njo. Kljub temu da je

bilo vse naokrog mokro, se je dobro izteklo. Počistili smo razred in pričeli s poukom.

 

                                                  Ana Eržen, 6. b

 

 

J a r o  N o v i n c  i n  J a k o b  V e s e l ,  3 .  R

Janali Marija Červek, 4. R



Prešernova soseda pripoveduje
 

Ljubljana mi je bila od nekdaj všeč. Že ko sem bila še majhna, sem sanjala o tem

barvitem mestu. O hišah, povezanih v spiralastih pročeljih, o balkonih, ki kakor

nekakšni uporniki rastejo iz visokih stavb. Sanjala sem o gradu, ki je obkrožen s

stolpi in izgleda kot trdnjava ter kot pes čuvaj bedi nad tem veličastnim mestom. A

ne le to. Ljubljane kakor vsako drugo mesto ne določajo samo stavbe, ampak tudi

ljudje. In jaz sem si ustvarila čisto jasno predstavo o njih. Plemiči z visokimi

klobuki in brki, ki se s prelepimi gospodičnami v dolgih oblekah pod roko

sprehajajo po trgu, in razcapani berači, ki se potikajo po ulicah. Ko zdaj gledam

nazaj, nisem povsem prepričana, ali sem imela bolj prav ali sem se bolj motila.

Sedaj že vrsto let živim v Ljubljani in jo poznam do njenega zadnjega kotička.

Poznam tisti del, kjer se rad ustaviš, vstopiš v bližnjo kavarno, tako z oknom, ki

gleda na trg, se tam namestiš na stol, popiješ kavo in z užitkom gledaš skozi

okno to čudovito mesto in ljudi, ki z naglico hitijo čez trg po svojih opravkih. Pa

vendar poznam tudi take dele mesta, kjer vlada huda revščina. Ljudje živijo v

bednih razmerah, v pomanjkanju, izkoriščani in bolni. Na ulicah pred tvojimi očmi

jokajo, umirajo, beračijo ali pa se tepejo in izživljajo drug nad drugim. Kadar sem

prisiljena iti vzdolž take ulice, tečem, kolikor morem.

Imam soseda. Kličemo ga France Prešeren. Tega imena ni dobil zato, ker bi bil

tako prešerne volje. V resnici sploh ne govori prav veliko, je pa zato njegova

sestra, ki mu gospodinji, še kar zgovorna. Iz nje sem izvlekla, da sta doma iz Vrbe

na Gorenjskem. To je majhna slovenska vas, iz kakršne prihajam tudi sama.

Zanimivo se mi zdi, da je kljub svojim kmečkim koreninam tako učen in uglajen

gospod. V Ljubljani naj bi naredil gimnazijo, na Dunaju pa naj bi si pridobil še

naslov doktorja prava. Vendar kljub izobrazbi nima svoje odvetniške pisarne,

razlog za to bom že še izbrskala. Vem pa, da dela za svojega bivšega sošolca z

Dunaja. Sošolca, ne prijatelja. Saj sploh ne vem, če Prešeren ima kakšnega

prijatelja. In sploh me ne bi čudilo, če ga resnično ne bi imel, ko pa je vedno tako

resen in tako mrkega obraza. A če se prav spomnim, je bilo pred letom ali nekaj

več slišati iz njegovega stanovanja ob večerih kot nekakšno pogovarjanje, morda

vmes tudi smeh, ki je trajalo pozno v noč. Gotovo je bil pri njem tisti učenjak, ki je

znal toliko jezikov. Resnično, če je bil kdo Prešernov prijatelj, je bil to zagotovo on.

Ah, ubogi gospod Prešeren, kako ga je prizadelo, ko je izvedel, da je Matija Čop

utonil v Savi. Aja, še to. Mislim, da ima ta naš sosed celo otroke zunaj mesta. Če

se ne motim, je njihova mati Ana Jelovškova, vendar me, prosim, ne držati za

besedo. Žal s svojim zaslužkom otrokom ne more nuditi veliko. Kako tragično. Pa

saj potem ni čudno, da se naokoli govori o njegovih obiskih Pri Krofasti Metki.

Povem pa vam, ta gospod piše tako imenitne pesmi, mene so resnično presunile.

Nekoč bo z njimi zagotovo zaslovel po celi deželi Kranjski, če ne še kod drugod.

Pesmi mu lajšajo bolečino. Z njimi pridobi nekaj, za kar je vredno zjutraj vstati in

začeti dan. Pa kakšen ponosen Slovenec je tudi. To našo slovenščino poskuša

obdržati kot jezik, ki ni le jezik kmetov, pač pa se uporablja tudi v visoki družbi.

Vendar pa po mojem mnenju, če smo čisto pošteni, ne bo nikoli zgodilo in bo ta

preprosti jezik ostal to, kar resnično je - jezik kmetov. Nemščino bomo obdržali. A

moj sosed je drugačnega mišljenja. S svojim ustvarjanjem nas spodbuja in

spodbuja, da bi se tudi mi zavedali vrednosti lastnega jezika. V svojih pesmi se

znova in znova trudi dokazati, da je slovenščina dovolj razvit jezik, da je enaka

ostalim evropskim jezikom.

Tak narodnjak je moj sosed. Barvito življenje ima, kot je v več pogledih barvita

tudi naša Ljubljana.

Ema Zakotnik, 8. a

 

Jaka Andrej Gartnar, 5. b

Amina Kaltak, 5. b



DEAN IN NALA

Deana sem spoznal, ko ga je mami opazila na Instagramu decembra 2018.

Doma je iz Dunbarja na Škotskem. Star je 30 let.

Aprila 2018 sta se Dean in Ricky odločila, da bosta kolesarila po svetu. Ko sta prišla do Mostarja v Bosni, se je Ricky

odločil, da gre nazaj domov. Dean pa je imel željo, da prekolesari svet in odšel je sam naprej. Šel je proti Grčiji . Pred

črnogorsko mejo je zaslišal mijavkanje. Ustavil se je in opazil majhno muco. Nahranil jo je in odločil se je, da jo

odpelje k veterinarju. Pripravil ji je prostor v torbi, vendar je muca najraje zlezla k njemu za vrat. Odločil se je, da bo

njegova sopotnica. Deanu je bila všeč risanka Levji Kralj, kjer je imel Simba prijateljico Nalo, zato je tudi muca dobila

ime Nala. Odšla sta v Grčijo, kjer sta ostala nekaj časa. Medtem sta postala slavna. Takrat ju je opazila tudi moja

mami. Dean se je odločil, da bo pomagal živalim po svetu. Naredil je majice in torbe, ki jih prodaja, denar pa daje

zavetiščem za živali.

V Grčiji je rešil kužka, ki ga je našel ob cesti. Ta kuža je bil bolan in je potem umrl. Iz Grčije sta šla v Turčijo. Pri

Azerbajdžanu je spet našel kužka in ga rešil . Kužku je dal ime Duh. Duh danes živi v Angliji .

Ker se je pojavil koronavirus, sta šla nazaj proti Evropi. Med potjo je napisal knjigo Nalin svet. Vsako leto naredi tudi

koledar z Nalinimi slikami. Ves ta denar gre v dobrodelne namene, on pa živi preprosto življenje. Dean je zanimiv, ker

največkrat spi v šotoru ali zunaj samo v spalki. Tudi ko je zunaj sneg in minus stopinje. Zelo rad skoči v kakšno jezero

ali reko, tudi sredi zime. Tudi v Blejskem jezeru se je kopal decembra. Vedno nosi kratke hlače, nikoli dolgih.

Lansko leto decembra sta Dean in Nala prišla v Slovenijo. Vsak dan sva z mami spremljala, kje se vozi in kdaj bo v

bližini. Ko je bil v Ljubljani, sva šla z mami z vlakom v Ljubljano in kupila njegovo knjigo s podpisom. Naslednji dan je

mami pisala v hotel, kjer sta Nala in Dean spala, in Dean je dobil mamino sporočilo. Zmenili smo se, da se spoznamo

na Bledu, kamor sta takrat prišla. Ker je bil kmalu božič, sva mu z mami spekla piškote in kupila darila zanj in za Nalo.

Komaj sem čakal, da ju spoznam. Ko sva prišla, naju je povabil v hišo. Mami se je z njim pogovarjala, jaz pa sem se

igral z Nalo. Vmes naju je snemal za njegov youtube kanal. Z Nalo sva se igrala tudi skrivalnice. Rekel je, da sigurno

še pride v Slovenijo, ker mu je všeč in da se takrat spet vidimo. Na Bledu je praznoval božič, potem pa odšel v Italijo.

Naprej je želel iti čez Rusijo, ampak se je začela vojna. Odločil se je, da gre za nekaj časa nazaj domov na Škotsko.

Tam ga je bila najbolj vesela babica. Na Instagram daje filme, kako jo zabava in heca in vedno se jima nasmejim. 

Doma je kupil kombi, ki ga trenutno popravlja, da bosta z Nalo prevozila Škotsko. Še vedno si želi prekolesariti svet.

Skupaj z Nalo sta obiskala že 26 držav.

Upam, da ga kdaj obiščem ali pa da on kmalu spet pride v Slovenijo. 

Aljaž Progar, 3.c

 



Takole jih je na valeti nagovorila ravnateljica:

Dragi devetošolci!

Danes ste zadnjič takole zbrani. Tole današnje druženje je slovo. Slovo od

sošolcev, učiteljev, od znanega okolja in načina dela, ki ste ga bili navajeni. 

Bodite ponosni na vse, kar ste dosegli s svojim trudom. Dejstvo je, da boste jeseni

ponovno sedli v šolske klopi, dobili boste nove sošolke in sošolce. Pred vami se

odpirajo nove poti, novi izzivi, pa tudi nova konkurenca, nove odgovornosti. 

Sledite svojim ciljem ali pa si zastavite nove in vztrajajte pri tem, da jih boste

dosegli. Najbrž ne bo šlo ves čas povsem gladko, pri premagovanju težav pa se

zanesite nase in na svoje bližnje. 

Verjamem, da smo vam na šoli dali dobro popotnico na področju znanja,

spodbujali smo vas k zdravemu načinu življenja in opozarjali na pasti sodobnega

življenja. Upam, da boste upoštevali te naše nasvete. Bodite delovni in ustvarjalni.

Želim, da vam uspe.

D E V E T O Š O L C I
S E  P O S L A V L J A J O

9. A, 9. B in 9. C
na valeti
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ŠOLSKA
 

Od matematike do angleščine in do slovenščine,
od slovenščine do angleščine,

tega sem se že davno naveličal,
mučno, kot da bi me sam hudič bičal.

Predraga Tina slovenščino nam razlaga
in na srečo nikoli ne omaga.

Sem ter tja, gor in dol po testu rdeč kemik poskakuje
in nam test strogo ocenjuje,

kot da nam enk že ne primanjkuje.
Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?

 
Bolj ko se pri matematiki učimo,

vedno slabše ocene dobimo.
Vsak dan učitlca snov nam nalaga,

a kaj, ko nam to nič ne pomaga.
Potence, liki, telesa, kvadrati in koreni,

a kaj, ko men' to v življenju nič ne pomeni.
Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?

 
Pr zgodovini kar kričimo,

saj se spraševanja tako bojimo,
a ko ocene so mimo,

vsi se veselimo.
Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?

 
Od geografije, kemije,

vse do naše ljube biologije.
Od genetike razmnoževanja in dedovanja,

vse to so obzorja našega znanja.
Ure biologije fajn se nam zdijo,

zato nam z'lo hit minijo.
Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?

 
Pri likovni miru nikol' se ne dobi,

saj tok živahni smo vsi.
Umiriti se ne znamo,

cel dan delamo galamo.
Pri likovni ocene dobre imamo vsi,

to’j dobr’, saj jih tam kar mrgoli.
Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?

 
Pri glasbi sama teorija,

to je že čista norija.
Pri devetem be peli radi bi vsi,
a kaj, ko nam učitlca ne dovoli.

Kaj mene zanima, na kaj so v baroku igrali,
mi bi samo pet' rad znali.

Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?
 
 

Pri gospodinjstvu se je,
zato vsem dobro gre.
Ko pa kemija pridrvi,
pol razreda več ni,

saj spraševanja se ne grejo vsi,
ker slabih ocen tam kar mrgoli.

Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?
 

Elektroni, protoni in nevtroni – ne vem, kaj vse tle še manjka,
ta snov mi je že od nekdaj uganka. 

Pri kemiji petke nihče ne dobi,
saj učitlca nalaga preveč snovi.

Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?
 

Po šoli sem ter tja, gor in dol, od tega se mi že meša.
Ko v šolo prevečkrat zamudim,
ukor od razredničarke dobim.

Zato po hodnikih drvim,
da na pouk ne zamudim.
Naenkrat učitlci se sname,

in se še celo uro dere name.
 

Vse to že nekako preživim, 
a ko angleščina pride, kar, zaspim

in se najraj' n'kol več ne zbudim.
Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?

 
Ko konec leta spričevalo domov prinesem,

oče je še cel dan name besen.
Mama name čisto ponori,

zato po hiši noro nori,
in nikol' se ne umiri.

Brat se mi tol(i)ko smeji,
da sem zguba, govorijo mi vsi.

Od enke do dvojke, od enke do dvojke, ke so pa trojke?
 

Na koncu dneva pa …
Ni važno, ali se v šoli veselimo ali žalostimo,

važno je to, da se vedno kaj novega naučimo.
 
 

Matej Skoko, Domen Juričan, 9. b
 



Naš navdih bil je vsa leta,

da spokamo od tle,

kjer pustili smo svojo dušo,

živce in srce.

Smo se učili, učiteljem težili,

med testi tudi plonkali.

Skor' šolo razbili, se malo trudili,

a razred vedno zdelali.

 

Zdaj zapusti osnovno šolo,

ocene se končale so.

Vzemi si poletje zase,

srednja šola kmalu bo.

Na sošolce ne pozabi, naj s tabo v mislih ostanejo.

Mladostni spomini iz šole v naravi, od vseh najlepši

so.

 

Pr' matematiki skoz smo zmrzovali,

učiteljica je luftala,

porkalapip, z aviona se vid, 

a boste vi bili že tih.

Pr' angli poslušal' mi smo zgodbe, 

iz življenja učitl 'ce.

Pr' slovi do zadnje minute v klasu,

dokler nas zvonec rešil ni.

 

 

 

9 .  A

Naš razrednik je legenda,

čeprav s fiziko nam teži.

Njutne, sile in gostoto

celo uro nas uči.

Mi pa gledamo široko,

kaj nam on sploh govori.

Joj ta fizika, včasih po uri celo glava nas boli.

 

Zdaj zapusti osnovno šolo,

ocene se končale so.

Vzemi si poletje zase,

srednja šola kmalu bo.

Na sošolce ne pozabi, naj s tabo v mislih ostanejo.

Mladostni spomini, iz šole v naravi, od vseh najlepši

so.

 

 

 



Se ne učimo,

v šoli spimo,

ne poslušamo. 

Komi čakamo poletje.

Bonča itak skoz teži,

da pisat rabmo snov.

Mi pa nimamo sploh zvezkov. 

Vidovička hoče da,

Kapuce damo dol.

Ne razumem, kva je fora.

Šifko skoz nalaga snov,

sam mi ne štekamo,

a loh že gremo stran od tle. 
 

 

 

 

9 .  B

Kavčička razlaga nam,

da smo živalski vrt,

ker smo hujši kot živali. 

Kislca ne zna mirit nas,

pošlte pomoč,

slove pa sploh ni za omenjat. 

Pri likovni skoz štala je,

 ne mormo se umirit. 

Mi ne vemo, kje je meja. 

Ko mislimo že, da blestimo,

pr Graharci še cvek dobimo,

nesposobni smo.   
 

 

 



Lara in Sara sta baletni dušici,

Tine in Jan pa talent košarkarski.

Leona, Miloša za ocene ne skrbi,

Jure v kotu se uči.

Blaž in Nejc v zadnji klopi dremata,

Tobija, Arne pa zapiske urejata.

Ema in Maša o poletju sanjata,

Ajša knjigo prebira.

 

Hvala za učenje vse,

zdaj življenje lažje je,

pri nas vsak talent ima,

z njim nekaj velja,

uporabit ga zna.
 

 

 

 

9 .  C

Hvala za učitelje

in prekratke vikende,

vse trenutke polepšane,

zdej pa gremo naprej,

zdej ko končno smo frej.

 

Halid in Kristian žogo rada brcata,

medtem ko Mark in Dejan uglajena sta.

Tia igra klavir in Zoya se smeji,

ko Anja na odrih blešči.

Tinkara, Katja sta nadarjeni obe,

Andraž in Mato mata punce mim'grede.

Žan in Erazem vedno v smeh nas spravita,

Matija harmoniko igra.
 

 

 



ZAKLJUČNA EKSKURZIJA

V petek, 3. 6. 2022, se je letošnja generacija devetošolcev v spremstvu

učiteljev odpravila na celodnevno zaključno ekskurzijo.

Zjutraj smo se zbrali pred šolo in se odpeljali proti Postojni, kjer smo

dopoldne preživeli v tamkajšnjem adrenalinskem parku. Vzpenjanje po

vrveh, plezanje, sprehajanje po jeklenici, zipline in še mnoge druge

oblike dejavnosti so nas preplavljale z adrenalinom, še posebej, ko smo

pripeti na jeklenico viseli med drevesi. Po zabavnem dopoldnevu smo

se z avtobusom odpravili na zasluženo kosilo v koprsko restavracijo.

Kosilu je sledila pot do obale, z avtobusom seveda! V Izoli smo se

vkrcali na ladjico, ki nas je popeljala na panoramsko vožnjo do Pirana

in nazaj. Vožnjo sta popestrila glasba in pihljanje vetriča. Žal nismo

imeli sončnega vremena, a nam tudi oblačno vreme ni preprečilo

uživanja na našem zadnjem skupnem izletu. Po končani vožnji smo si

privoščili sladoled in se kasneje odpravili (tokrat peš) v Simonov zaliv,

kjer smo preživeli lep zaključek izleta. Mnogi so se kljub kapljicam

poletnega dežja odločili za skok v morje. Ostali pa smo ta čas raje

izkoristili za igranje nogometa in odbojke na mivki. Naporen, a zanimiv

dan smo začinili še z picami, ki so nam jih pripeljali na obalo. Tako smo

naše želodčke pripravili še na zadnje dejanje dneva, na vožnjo proti

Škofji Loki.

Siti, utrujeni, a veseli smo se polni novih doživetij vračali proti domu.

Neža Končan, 9. a

UTRINKI DEVETOŠOLCEV
 

UTRINEK IZ MOJE OSNOVNE ŠOLE

Letos sem končala osnovno šolo in opisala vam bom nekaj

trenutkov, ki so se mi vtisnili v spomin.      

V sedmem razredu nam je v petek zadnjo uro odpadla ura športa.

Čez cel dan je padal sneg, zato se je cel razred kepal pred šolo.

Bilo je super in vsi smo prišli premočeni domov. Spomin, ki mi bo za

vedno ostal v spominu, pa je zadnja šola v naravi. Kot cel razred

smo se zelo povezali. S prijateljicami smo igrale Solo in se pri igri

zelo nasmejale. 

Leta v osnovni šoli so hitro minila in čeprav mi je bilo včasih težko

zaradi vseh ocen in spraševanj, mi bodo ti trenutki ostali v spominu.

Spoznala sem veliko prijateljev, za katere upam, da bodo za

vedno ostali v mojem življenju.

Lea Umek, 9. b



Trate so glasilo OŠ Cvetka Golarja Škofja Loka. 
Šolsko leto: 2021/22 
Naslovnica: Tadej Štefelin, 3. a, finalist natečaja Rišem za prijatelja

Glasilo smo pripravili učenci in zaposleni na OŠ Cvetka Golarja.
Hvala za sodelovanje.

Urednica: Tina Fister
Oblikovanje: Neža Benedičič

Za vse vragolije tiskarskega škrata se vam iskreno opravičujemo.

Škofja Loka, junij 2022


